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Çivril Belediyesi Ekim Ayı Meclis Toplantısı birinci birleşim birinci oturumu yapıldı. Ekim Ayı 
Meclis Toplantısı 11 Ekim Cuma günü yapılacak ikinci birleşim ile tamamlanacak
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3 BİN metrekarelik alanda etkili olan 
yangında gençlerin gayreti takdir topladı.

Çivril'in Gürpınar Mahallesinde ormanlık 
alanda başlayan yangın rüzgarın etkisiyle 
bir anda büyüdü. Ağaçlık alanda etkili olan 
yangına Denizli Büyükşehir belediyesi 
itfaiye ekipleri, Çivril Belediyesi, Çivril 
Orman Şefliği ekipleri, Pınarbaşı Belediyesi, 
Sivaslı Belediyesi ekipleri ve köylüler 
müdahale etti. 

Edinilen bilgiye göre Gürpınar Mahallesi 
Bulkaz dağı eteklerinde orman yangını çıktı. 
Çevredeki otların kuru olması ve rüzgarın 
etkisiyle bir anda ağaçlık alan sıçrayan 
yangın, ekiplerin ve vatandaşların 
müdahalesiyle kontrol atına alınarak 
söndürüldü. 

Yangının başlaması ile alev ve dumanları 
gören köylüler yangın alanına giderek kürek 
kazma ve ağaç dalları ile alevleri 
söndürmeye çalıştı. İhbar ile olay yerine 
gelen itfaiye ekiplerinin müdahalesi ile önce 
kontrol altına alınan yangın uzun uğraşlar 
sonucu daha fazla büyümeden söndürüldü. 
Yangında 3000 metrekare ağalık alan zarar 
gördüğü bildirilirken yangının çıkış sebebi 

ile ilgili olarak bir açıklama yapılmadı.

Yangın sonrası köy halkına ve gençlere 

teşekkür eden Gürpınar Muhtarı Ekrem 
Tütüncü “yangın ihbarından sonra 
gençlerimiz traktör ve motosikletler ile 
yangın alanına giderek ekipler gelinceye 
kadar alevlerin önünü kesti. Yangının 
büyümesine engel oldular. İtfaiye ekiplerinin 
gelmesiyle de ellerindeki ağaç dalları, kürek 
ve kazmalar ile alevleri söndürmek için 
çalıştılar. Çevre ilçe itfaiye ekipleri ve 
Çivril'den gelen ekipler ile gençler yangını 
büyümeden söndürdü. Allah daha büyük 
afetlerden korusun. Gençler ve ekiplere çok 
teşekkür ediyorum” dedi.

Yol kenarlarında bulunan kuru otların 
yangına elverişli olmasının risk 
oluşturduğuna dikkat çeken Muhtar Ekrem 
Tütüncü “ana yol üzerinde seyreden araç 
sürücülerinin dikkatli olmalarını istiyoruz. 
Kuru otlar yangın için şu anda çok riskli. 
Yanan ormanlar ülkenin ciğerleri, herkesin 
daha duyarlı ve dikkatli olması gerek” dedi.

// Ebru Atar

Çivril Belediyesi Ekim Ayı Meclis Toplantısı 
07 Ekim Pazartesi günü Meclis Toplantı 
Salonunda yapıldı. Başkan Semih Dere 
Başkanlığında yapılan toplantının birinci 
birleşimine MHP'li Ergün Çiftçi, Yeniden 
Refah Partili Ramazan Ayhan ve AK Partili 
meclis üyesi Niyazi Sağlam mazeretleri 
nedeniyle katılmadı.

Ekim ayı meclis toplantısı Başkan Semih 
Dere'nin günden dışı konuşması ile başladı. 
Konuşmasında Eylül ayı faaliyetleri ve 
çalışmalar hakkında meclis üyelerine bilgi 
veren Başkan Dere bu yıl 26'ıncısı 
düzenlenen Elma Festivaline destek veren 
kurum ve kuruluşlar ile festivalde görev alan 
Belediye personeline teşekkür etti. Başkan 
Dere festivalin son yıllarda yapılan en 
coşkulu festival olduğunu belirttiği 
konuşmasında, festivalin belediye 
bütçesinden para harcanmadan yapılan ilk 
festival olduğunun altını çizdi. Festivalin son 
günü ile ilgili olarak kamuoyunda 
oluşturulmaya çalışılan algıya izin 
vermeyeceğini belirten Başkan Dere “son 
yılların en coşkulu ve katılımcı festivalini 
yaptık. Dört gün süren festivalimizin son 
günü yapılacak konser ile ilgili farklı şeyler 
konuşuldu ve yanlış algı ile siyaset yapıldı. 
İnsan sağlığı üzerinden siyasete izin 
vermem. Çivril'in tanıtımı için düzenlenen 
bir etkinlikte insan sağlığını kullanarak 

siyaset yapılmasına izin vermem. 
Festivalimiz içerik ve organizasyon olarak 
son yılların en dolu festivaliydi. Kortej 
yürüyüşü ile başlayan coşku son güne 
kadar devam etti. Festivalin dördüncü günü 
sahne alması planlanan sanatçı sağlık 
sorunları nedeniyle sahneye çıkamadı. 
Hastalığının başlaması ile hem otel de hem 
de hastanede durumunu yakından takip 
ettik ve doktorların görüşleri doğrultusunda 

o gece Simge sahneye çıkamadı. Simge 
konserimizi ileri bir tarihe erteledik” dedi.

Konuşmasında dört gün boyunca büyük 
bir özveri ile çalışan Belediye personeline 
de teşekkür eden başkan Semih Dere 
“dediğim gibi içerik ve etkinlik olarak en dolu 
festivali yaptık. Dört gün boyunca büyük bir 
özveri ve gayret ile çalışan tüm 
personelimize mesai arkadaşlarıma 
teşekkür ederim. Her zaman dediğimiz gibi 
Çivril'i birlikte ortak akıl ve ortak emek ile 
yöneteceğiz” dedi. 

Başkan Semih Dere gündem dışı 
konuşmasında Tokça Çıtak, Tokça 
Üçtepeler ve Karabedirler mahallelerinde 
yapılan asfalt çalışmaları ile ilgili olarak 
meclis üyelerine bilgi verdi. 

Başkan Semih Dere'nin gündem dışı 
konuşmasının ardından söz alan CHP Grup 
başkanvekili Kamile Cengiz kadın ve çocuk 
cinayetleri ile ilgili bir konuşma yaptı. 
Konuşmasında kadın cinayetlerinin son 
bulması için gerekli çalışma ve yasal 
düzenlemelerin yapılmasını isteyen Cengiz 
“artık kadın ve çocuklar ölmesin” dedi. 

11 gündem maddesinin görüşüldüğü Ekim 
ayı meclis toplantısı birinci birleşimi gündem 
maddelerinin ilgili komisyonlara havale 
edilmesi ile sona erdi.  

Ekim ayı meclis toplantısı ikinci birleşimi 
11 Ekim Cuma günü saat 10.00'da 
yapılacak. // Nihat Kaplan
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Bir hafta önce hastaneye gitmek için evinden 
çıkan ve bir daha geri dönmeyen 79 yaşındaki 
Alzheimer hastası Himmet Koçyiğit Uşak'ın 
Sivaslı ilçesi kırsalında bulundu. 

27 Eylül tarihinde evinden çıkan ve Çivril 
Devlet Hastanesine giden Himmet Koçyiğit, 
tedavisinin ardından kaybolmuştu. Ailesinin 
kayıp başvurusu yaptığı ve AFAD, İHH, Arama 
Kurtarma dernekleri, ailesi ve gönüllü 
vatandaşlar tarafından arazide aranan yaşlı 
adamın bugün akşam saatlerinde Sivaslı 
ilçesi kırsalında cansız bedeni bulundu.  
Bölgede hayvan otlatan bir vatandaşın ihbarı 
ile Jandarma yaşlı adamın olduğu bölgeye 
gitti. Sağlık ekiplerinin yaptığı ilk kontrolüm 
ardından Himmet Koçyiğit'in cansız bedeni 

Çivril Devlet Hastanesi morguna kaldırıldı.

Çivril Akdağ Mahallesi'nde ikamet eden 79 
yaşındaki Alzheimer hastası Himmet Koçyiğit, 
27 Eylül 2024 Cuma günü hastaneye gitmek 
üzere evinden ayrıldı. Evine geri dönmeyen 
yaşlı adam için yakınları tarafından kayıp 
başvurusu yapıldı. En son Çivril Devlet 
Hastanesi civarında görülen Himmet 
Koçyiğit'in bulunması için geniş çaplı 
araştırma başlatılmıştı. 

AFAD ve jandarma ekiplerinin yanı sıra 
gönüllü kuruluşların da katılımıyla bölgede 
yürütülen arama kurtarma çalışmaları 
esnasında, Koçyiğit'e ait olduğu tespit edilen 
ceket bulunmuştu. Ceketindeki eşyaların 
evdekilerle eşleştirildiği öğrenilen Koçyiğit'in 
bulunması için Çivril ile Uşak'ın Karahallı ilçesi 
arasında kalan geniş bir bölgede çalışmaları 
yapılmıştı. 

//Nihat Kaplan

Eyleme İlçe Başkanı Bedri Ataş ile birlikte 
CHP'li meclis üyeleri de destek verdi. 

CHP Çivril İlçe Örgütü kadın Kolları 

yaşanan kadın cinayetlerine dikkat çekmek 
ve farkındalık oluşturmak amacıyla eylem 
yaptı. Parti binasında başlayan eylem için 
Cumhuriyet meydanına yürüyen CHP'li 

kadınlar meydanda basın açıklaması yaptı. 
Çok sayıda öğrenci ve kadının destek verdiği 
eylem kadınların şiddeti protesto etmek için 
düdük çalması ile sona erdi. Cumhuriyet 
meydanında düzenlenen eylemde grup 
adına bir açıklama yapan CHP kadın Kolları 
üyesi Hatice Altıntaş çocuk ve kadına 
yönelik şiddet ve saldırıların son bulmasını 
diledi. Altıntaş açıklamasında “Güpegündüz 
taciz edilen kadınlar, ceza almayacağını 
bilen sapıklar, onları salmaktan 
utanmayanlar, uyuşturucu bağımlısı katiller, 
canice öldürülen başka kadınlar… hepsi bir 
anda oldu bu ülkede oldu.

2019'da Emine Bulut katledilirken ben 
ölmek istemiyorum diye feryat etti. Yanında 
küçücük kızı anne diye ağladı. Bugün 2024 
yılında İkbal Uzuner katledildikten sonra 
annesi 19 yaşındaki kızı için feryat etti.  
Zaman geçti acı geçmedi, yaşananlar 
değişmedi. Yine biz katlediliyoruz.

2024'ün ilk 9 ayında 295 kadın erkek 
şiddetine kurban gitti. Ocak ayında 31, 
Şubat'ta 36, Mart'ta 25, Nisan'da 32, 
Mayıs'ta 40, Haziran'da 41, Eylül'de 34 
kadın… Ayşegüller,İkballer ne ilkti ne de 
son…

Ölümse en yakın bildiklerinden geldi. 
Kiminin eşi, kiminin babası, kiminin sevgilisi, 
kimini ise hiç bilmediği biri öldürdü.

Kınayalım mı, şiddetle mi kınayalım? 

Yoksa lanetleyelim mi? Kader mi diyelim? 
Yetmiyor, bizler birer birer eksiliyoruz.

1 Temmuz 2021'de İstanbul 
sözleşmesinden çekilme kararı sonrası 
İstanbul sözleşmesinin ne kadar önemli 
olduğu verilerle görünür oldu.

Kadın cinayetlerinin bu kadar belirgin bir 
şekilde artmasına rağmen siyasi iktidar, 
kadınların kazanılmış haklarına dahi saldırdı. 
Biz kadınlar bu saldırıları tartışmaya 
açtırmayacağız, kanunların etkin bir şekilde 
uygulanması için mücadele edeceğiz.

Anayasada kadın, erkek eşittir yazılmış olsa 
da, en yakınımızdaki erkeklerden gelen bu 
şiddet toplumsal cinsiyet eşitsizliğinden 
kaynaklanmaktadır. 

'Şiddetin her türlüsü, insan hakkı ihlali ve 
suçtur…'

Hiçbir anne 'Çok acı çekmiştir kızım, keşke 
kurşunla öldürülseydi' diyecek kadar çaresiz 
kalmayı hak etmiyor.

Sıla bebek 2, Narin 8 yaşındaydı. Bizler 
bakmaya kıyamıyoruz; sizler nasıl kıydınız.

Bir an evvel caydırıcı yasaların çıkmasını 
ve önlemlerin alınmasını istiyoruz. Söz 
konusu olan kadın ve çocukların şiddetsiz bir 
hayat ve yaşam hakkıdır…” dedi.

Eylem basın açıklamasının ardından CHP'li 
kadınların şiddete dikkat çekmek amacıyla 
düdük çalması ile sona erdi.

// Mehtap Kayaoğlu 

Çivril Cumhuriyet Halk Partisi İlçe örgütü ve Kadın kolları kadın cinayetleri, çocuk 
istismarı, tecavüz ve saldırılara dikkat çekmek amacıyla Cumhuriyet meydanına yürüdü.

Kıbrıs'ta düzenlenen Zeytinlik Zeytin 
festivalinde Tenis turnuvasına katılan 
ÇivrilliEsila Işıklı, şampiyon oldu.

Geleneksel olarak her yıl düzenlenen 
23.Girne Zeytinlik Zeytin festivali 
kapsamında organize edilen tensi 
turnuvasına katılan Girne Belediye Tenis 
Kulübü sporcusu ÇivrilliEsila Işıklı, rakiplerini 
yenerek 13 yaş yeni başlayanlar kadın 
kategorisinde şampiyon oldu. Maçlarına Yeşil 
Çivril Belediye spor forması ile çıkan Esila, 
kupasını Girne Belediye Meclis üyesinin 
elinden aldı.

Maç sonunda katıldığı ilk 
tunuvadamadalaykazanamkatna dolayı 
mutlu olduğunu dile getiren Esila Işıklı “tenis 

sporuna bir yıl önce başladım. Bu turnuva 
katıldığım ilk turnuvaydı. İlk maçımı Rus 
rakibime karşı yaptım ve 2 – 0 yendim. İkinci 
maçımda da 46 yaşında Rus sporcu ile 
mücadele ettim 5-4 ve 4-2 lik set sonuçları ile 
2 – 0 galip geldim. Son maçımda da Türk 
rakibimi 2 -0 yenerek şampiyon oldum. 
Burada ülkemi ve şehrimi temsil etmek beni 
çok gurulandırdı” dedi.

EsilaIşıklı'nın babası Aydın Işıklı'da kızının 
kazandığı ilk kupanın kendisini çok 
duygulandırdığını belirterek “kızım tenis 
sporuna yaklaşık bir yıl önce başladı. 
Katıldığı ilk turnuvada şampiyon oldu. Tüm 
maçlarına Yeşil Çivril Belediye spor forması 
ile çıktı ve ilk madalyasını Çivril spor forması 
ile kazandı. Başarılı olması mutlu ederken 
Çivril ve Denizli'yi başarı ile temsil etmesi bizi 
gururlandırdı. Yeşil Çivril Belediyespor 
forması Kıbrıs'ta zafer getirdi” dedi.

// Nihat kaplan 
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Çivril Belediyesi Ekim Ayı Meclis Toplantısı birinci birleşim birinci oturumu yapıldı. Ekim Ayı 
Meclis Toplantısı 11 Ekim Cuma günü yapılacak ikinci birleşim ile tamamlanacak

CUMHURİYET HALK PARTİSİ ÇİVRİL ÖRGÜTÜ
KADIN CİNAYETLERİNE TEPKİ İÇİN EYLEM YAPTI

YANGINA İLK MÜDAHALEYİ GENÇLER YAPTI
Çivril'de çıkan orman yangını erken müdahale ile büyümeden söndürüldü

Hamilelikte Diş Sağlığı ve Önlemler

Hamilelik dönemi, bir kadının vücudunda 
hormonal değişikliklerin yoğun olarak 
yaşandığı bir süreçtir. Bu hormonal 
değişiklikler, diş ve diş eti sağlığını da 
etkileyebilir. Gebelik gingiviti, hamilelik 
sırasında sıkça karşılaşılan bir diş eti 
sorunudur ve hormonal değişikliklerle 
ilişkilidir.

**Hormonal Değişimlerin Etkisi:**

Hamilelik sırasında vücutta artan östrojen 
ve progesteron seviyeleri, diş etlerinde 
hassasiyet ve şişme gibi değişikliklere 
neden olabilir. Bu hormonal değişiklikler, diş 
etlerinin kanlanmasını artırabilir ve daha 
hassas hale gelmelerine yol açabilir.

**Gebelik Gingiviti:**

Gebelik gingiviti, hamilelik sırasında diş 
etlerindeki iltihaplanma ve kanama olarak 
tanımlanabilir. Diş etlerindeki hormonal 
değişiklikler ve artan kan akışı, bakteri 
plaklarının oluşumunu teşvik edebilir ve diş 
etlerinin hassaslığını artırabilir.

Gebelik gingiviti genellikle hamileliğin ikinci 
üç aylık döneminde ortaya çıkar ve diş 
etlerinde kızarıklık, şişme, kanama ve 
hassasiyet gibi belirtilerle kendini 
gösterebilir. Bu durum, hamilelik sırasında 
diş eti sağlığını etkileyen geçici bir 
durumdur.

**Gebelikte Diş Sağlığını Koruma:**

- **Düzenli Diş Kontrolleri:** 

Hamilelik döneminde düzenli diş hekimi 
kontrolleri önemlidir. Diş hekiminiz, diş 
etlerinizdeki değişiklikleri izleyebilir ve 
gerektiğinde tedavi önlemleri alabilir.

- **Doğru Diş Fırçalama ve Diş İpi 
Kullanımı:**

 Diş fırçalama ve diş ipi kullanımı, gebelik 
gingivitini önlemek için önemlidir. Doğru 
tekniklerle düzenli olarak dişlerinizi fırçalayın 
ve diş aralarını temizleyin.

-**Sağlıklı Beslenme Alışkanlıkları:**

Hamilelikte sağlıklı beslenme alışkanlıkları, 
hem anne adayının hem de bebeğin sağlığı 
için önemlidir. Dengeli bir diyet, diş sağlığını 
destekleyen vitamin ve mineralleri 
içermelidir. Şekerli ve asitli yiyecek ve 
içeceklerden kaçınılmalıdır.

-**Diş Hekimi ile İlaç Kullanımını 
Tartışma:**

Hamilelik sırasında herhangi bir ilaç veya 
ağız sağlığı ürünü kullanmadan önce, 
mutlaka bir diş hekimine danışın. Hamilelik 
sırasında kullanılacak ilaçlar ve ağız sağlığı 
ürünleri konusunda uzman görüşü almak 
önemlidir.

Hamilelik döneminde hormonal 
değişiklikler ve gebelik gingiviti gibi 
sorunlarla karşılaşabilirsiniz.

Ancak, düzenli diş bakımı ve diş hekimi 
kontrolleriyle bu sorunların önlenmesi ve 
tedavi edilmesi mümkündür. Uzman bir diş 
hekimi, hamilelik sırasında alınması gereken 
önlemler konusunda size rehberlik edebilir.

ÇİVRİL'DE KAYBOLAN YAŞLI
ADAMDAN ÜZÜCÜ HABER GELDİ

DENİZLİLİ GENÇ SPORCU
KIBRSI'TA ŞAMPİYON OLDU

EKİM AYI MECLİSİ TOPLANDI
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3 BİN metrekarelik alanda etkili olan 
yangında gençlerin gayreti takdir topladı.

Çivril'in Gürpınar Mahallesinde ormanlık 
alanda başlayan yangın rüzgarın etkisiyle 
bir anda büyüdü. Ağaçlık alanda etkili olan 
yangına Denizli Büyükşehir belediyesi 
itfaiye ekipleri, Çivril Belediyesi, Çivril 
Orman Şefliği ekipleri, Pınarbaşı Belediyesi, 
Sivaslı Belediyesi ekipleri ve köylüler 
müdahale etti. 

Edinilen bilgiye göre Gürpınar Mahallesi 
Bulkaz dağı eteklerinde orman yangını çıktı. 
Çevredeki otların kuru olması ve rüzgarın 
etkisiyle bir anda ağaçlık alan sıçrayan 
yangın, ekiplerin ve vatandaşların 
müdahalesiyle kontrol atına alınarak 
söndürüldü. 

Yangının başlaması ile alev ve dumanları 
gören köylüler yangın alanına giderek kürek 
kazma ve ağaç dalları ile alevleri 
söndürmeye çalıştı. İhbar ile olay yerine 
gelen itfaiye ekiplerinin müdahalesi ile önce 
kontrol altına alınan yangın uzun uğraşlar 
sonucu daha fazla büyümeden söndürüldü. 
Yangında 3000 metrekare ağalık alan zarar 
gördüğü bildirilirken yangının çıkış sebebi 

ile ilgili olarak bir açıklama yapılmadı.

Yangın sonrası köy halkına ve gençlere 

teşekkür eden Gürpınar Muhtarı Ekrem 
Tütüncü “yangın ihbarından sonra 
gençlerimiz traktör ve motosikletler ile 
yangın alanına giderek ekipler gelinceye 
kadar alevlerin önünü kesti. Yangının 
büyümesine engel oldular. İtfaiye ekiplerinin 
gelmesiyle de ellerindeki ağaç dalları, kürek 
ve kazmalar ile alevleri söndürmek için 
çalıştılar. Çevre ilçe itfaiye ekipleri ve 
Çivril'den gelen ekipler ile gençler yangını 
büyümeden söndürdü. Allah daha büyük 
afetlerden korusun. Gençler ve ekiplere çok 
teşekkür ediyorum” dedi.

Yol kenarlarında bulunan kuru otların 
yangına elverişli olmasının risk 
oluşturduğuna dikkat çeken Muhtar Ekrem 
Tütüncü “ana yol üzerinde seyreden araç 
sürücülerinin dikkatli olmalarını istiyoruz. 
Kuru otlar yangın için şu anda çok riskli. 
Yanan ormanlar ülkenin ciğerleri, herkesin 
daha duyarlı ve dikkatli olması gerek” dedi.

// Ebru Atar

Çivril Belediyesi Ekim Ayı Meclis Toplantısı 
07 Ekim Pazartesi günü Meclis Toplantı 
Salonunda yapıldı. Başkan Semih Dere 
Başkanlığında yapılan toplantının birinci 
birleşimine MHP'li Ergün Çiftçi, Yeniden 
Refah Partili Ramazan Ayhan ve AK Partili 
meclis üyesi Niyazi Sağlam mazeretleri 
nedeniyle katılmadı.

Ekim ayı meclis toplantısı Başkan Semih 
Dere'nin günden dışı konuşması ile başladı. 
Konuşmasında Eylül ayı faaliyetleri ve 
çalışmalar hakkında meclis üyelerine bilgi 
veren Başkan Dere bu yıl 26'ıncısı 
düzenlenen Elma Festivaline destek veren 
kurum ve kuruluşlar ile festivalde görev alan 
Belediye personeline teşekkür etti. Başkan 
Dere festivalin son yıllarda yapılan en 
coşkulu festival olduğunu belirttiği 
konuşmasında, festivalin belediye 
bütçesinden para harcanmadan yapılan ilk 
festival olduğunun altını çizdi. Festivalin son 
günü ile ilgili olarak kamuoyunda 
oluşturulmaya çalışılan algıya izin 
vermeyeceğini belirten Başkan Dere “son 
yılların en coşkulu ve katılımcı festivalini 
yaptık. Dört gün süren festivalimizin son 
günü yapılacak konser ile ilgili farklı şeyler 
konuşuldu ve yanlış algı ile siyaset yapıldı. 
İnsan sağlığı üzerinden siyasete izin 
vermem. Çivril'in tanıtımı için düzenlenen 
bir etkinlikte insan sağlığını kullanarak 

siyaset yapılmasına izin vermem. 
Festivalimiz içerik ve organizasyon olarak 
son yılların en dolu festivaliydi. Kortej 
yürüyüşü ile başlayan coşku son güne 
kadar devam etti. Festivalin dördüncü günü 
sahne alması planlanan sanatçı sağlık 
sorunları nedeniyle sahneye çıkamadı. 
Hastalığının başlaması ile hem otel de hem 
de hastanede durumunu yakından takip 
ettik ve doktorların görüşleri doğrultusunda 

o gece Simge sahneye çıkamadı. Simge 
konserimizi ileri bir tarihe erteledik” dedi.

Konuşmasında dört gün boyunca büyük 
bir özveri ile çalışan Belediye personeline 
de teşekkür eden başkan Semih Dere 
“dediğim gibi içerik ve etkinlik olarak en dolu 
festivali yaptık. Dört gün boyunca büyük bir 
özveri ve gayret ile çalışan tüm 
personelimize mesai arkadaşlarıma 
teşekkür ederim. Her zaman dediğimiz gibi 
Çivril'i birlikte ortak akıl ve ortak emek ile 
yöneteceğiz” dedi. 

Başkan Semih Dere gündem dışı 
konuşmasında Tokça Çıtak, Tokça 
Üçtepeler ve Karabedirler mahallelerinde 
yapılan asfalt çalışmaları ile ilgili olarak 
meclis üyelerine bilgi verdi. 

Başkan Semih Dere'nin gündem dışı 
konuşmasının ardından söz alan CHP Grup 
başkanvekili Kamile Cengiz kadın ve çocuk 
cinayetleri ile ilgili bir konuşma yaptı. 
Konuşmasında kadın cinayetlerinin son 
bulması için gerekli çalışma ve yasal 
düzenlemelerin yapılmasını isteyen Cengiz 
“artık kadın ve çocuklar ölmesin” dedi. 

11 gündem maddesinin görüşüldüğü Ekim 
ayı meclis toplantısı birinci birleşimi gündem 
maddelerinin ilgili komisyonlara havale 
edilmesi ile sona erdi.  

Ekim ayı meclis toplantısı ikinci birleşimi 
11 Ekim Cuma günü saat 10.00'da 
yapılacak. // Nihat Kaplan
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Bir hafta önce hastaneye gitmek için evinden 
çıkan ve bir daha geri dönmeyen 79 yaşındaki 
Alzheimer hastası Himmet Koçyiğit Uşak'ın 
Sivaslı ilçesi kırsalında bulundu. 

27 Eylül tarihinde evinden çıkan ve Çivril 
Devlet Hastanesine giden Himmet Koçyiğit, 
tedavisinin ardından kaybolmuştu. Ailesinin 
kayıp başvurusu yaptığı ve AFAD, İHH, Arama 
Kurtarma dernekleri, ailesi ve gönüllü 
vatandaşlar tarafından arazide aranan yaşlı 
adamın bugün akşam saatlerinde Sivaslı 
ilçesi kırsalında cansız bedeni bulundu.  
Bölgede hayvan otlatan bir vatandaşın ihbarı 
ile Jandarma yaşlı adamın olduğu bölgeye 
gitti. Sağlık ekiplerinin yaptığı ilk kontrolüm 
ardından Himmet Koçyiğit'in cansız bedeni 

Çivril Devlet Hastanesi morguna kaldırıldı.

Çivril Akdağ Mahallesi'nde ikamet eden 79 
yaşındaki Alzheimer hastası Himmet Koçyiğit, 
27 Eylül 2024 Cuma günü hastaneye gitmek 
üzere evinden ayrıldı. Evine geri dönmeyen 
yaşlı adam için yakınları tarafından kayıp 
başvurusu yapıldı. En son Çivril Devlet 
Hastanesi civarında görülen Himmet 
Koçyiğit'in bulunması için geniş çaplı 
araştırma başlatılmıştı. 

AFAD ve jandarma ekiplerinin yanı sıra 
gönüllü kuruluşların da katılımıyla bölgede 
yürütülen arama kurtarma çalışmaları 
esnasında, Koçyiğit'e ait olduğu tespit edilen 
ceket bulunmuştu. Ceketindeki eşyaların 
evdekilerle eşleştirildiği öğrenilen Koçyiğit'in 
bulunması için Çivril ile Uşak'ın Karahallı ilçesi 
arasında kalan geniş bir bölgede çalışmaları 
yapılmıştı. 

//Nihat Kaplan

Eyleme İlçe Başkanı Bedri Ataş ile birlikte 
CHP'li meclis üyeleri de destek verdi. 

CHP Çivril İlçe Örgütü kadın Kolları 

yaşanan kadın cinayetlerine dikkat çekmek 
ve farkındalık oluşturmak amacıyla eylem 
yaptı. Parti binasında başlayan eylem için 
Cumhuriyet meydanına yürüyen CHP'li 

kadınlar meydanda basın açıklaması yaptı. 
Çok sayıda öğrenci ve kadının destek verdiği 
eylem kadınların şiddeti protesto etmek için 
düdük çalması ile sona erdi. Cumhuriyet 
meydanında düzenlenen eylemde grup 
adına bir açıklama yapan CHP kadın Kolları 
üyesi Hatice Altıntaş çocuk ve kadına 
yönelik şiddet ve saldırıların son bulmasını 
diledi. Altıntaş açıklamasında “Güpegündüz 
taciz edilen kadınlar, ceza almayacağını 
bilen sapıklar, onları salmaktan 
utanmayanlar, uyuşturucu bağımlısı katiller, 
canice öldürülen başka kadınlar… hepsi bir 
anda oldu bu ülkede oldu.

2019'da Emine Bulut katledilirken ben 
ölmek istemiyorum diye feryat etti. Yanında 
küçücük kızı anne diye ağladı. Bugün 2024 
yılında İkbal Uzuner katledildikten sonra 
annesi 19 yaşındaki kızı için feryat etti.  
Zaman geçti acı geçmedi, yaşananlar 
değişmedi. Yine biz katlediliyoruz.

2024'ün ilk 9 ayında 295 kadın erkek 
şiddetine kurban gitti. Ocak ayında 31, 
Şubat'ta 36, Mart'ta 25, Nisan'da 32, 
Mayıs'ta 40, Haziran'da 41, Eylül'de 34 
kadın… Ayşegüller,İkballer ne ilkti ne de 
son…

Ölümse en yakın bildiklerinden geldi. 
Kiminin eşi, kiminin babası, kiminin sevgilisi, 
kimini ise hiç bilmediği biri öldürdü.

Kınayalım mı, şiddetle mi kınayalım? 

Yoksa lanetleyelim mi? Kader mi diyelim? 
Yetmiyor, bizler birer birer eksiliyoruz.

1 Temmuz 2021'de İstanbul 
sözleşmesinden çekilme kararı sonrası 
İstanbul sözleşmesinin ne kadar önemli 
olduğu verilerle görünür oldu.

Kadın cinayetlerinin bu kadar belirgin bir 
şekilde artmasına rağmen siyasi iktidar, 
kadınların kazanılmış haklarına dahi saldırdı. 
Biz kadınlar bu saldırıları tartışmaya 
açtırmayacağız, kanunların etkin bir şekilde 
uygulanması için mücadele edeceğiz.

Anayasada kadın, erkek eşittir yazılmış olsa 
da, en yakınımızdaki erkeklerden gelen bu 
şiddet toplumsal cinsiyet eşitsizliğinden 
kaynaklanmaktadır. 

'Şiddetin her türlüsü, insan hakkı ihlali ve 
suçtur…'

Hiçbir anne 'Çok acı çekmiştir kızım, keşke 
kurşunla öldürülseydi' diyecek kadar çaresiz 
kalmayı hak etmiyor.

Sıla bebek 2, Narin 8 yaşındaydı. Bizler 
bakmaya kıyamıyoruz; sizler nasıl kıydınız.

Bir an evvel caydırıcı yasaların çıkmasını 
ve önlemlerin alınmasını istiyoruz. Söz 
konusu olan kadın ve çocukların şiddetsiz bir 
hayat ve yaşam hakkıdır…” dedi.

Eylem basın açıklamasının ardından CHP'li 
kadınların şiddete dikkat çekmek amacıyla 
düdük çalması ile sona erdi.

// Mehtap Kayaoğlu 

Çivril Cumhuriyet Halk Partisi İlçe örgütü ve Kadın kolları kadın cinayetleri, çocuk 
istismarı, tecavüz ve saldırılara dikkat çekmek amacıyla Cumhuriyet meydanına yürüdü.

Kıbrıs'ta düzenlenen Zeytinlik Zeytin 
festivalinde Tenis turnuvasına katılan 
ÇivrilliEsila Işıklı, şampiyon oldu.

Geleneksel olarak her yıl düzenlenen 
23.Girne Zeytinlik Zeytin festivali 
kapsamında organize edilen tensi 
turnuvasına katılan Girne Belediye Tenis 
Kulübü sporcusu ÇivrilliEsila Işıklı, rakiplerini 
yenerek 13 yaş yeni başlayanlar kadın 
kategorisinde şampiyon oldu. Maçlarına Yeşil 
Çivril Belediye spor forması ile çıkan Esila, 
kupasını Girne Belediye Meclis üyesinin 
elinden aldı.

Maç sonunda katıldığı ilk 
tunuvadamadalaykazanamkatna dolayı 
mutlu olduğunu dile getiren Esila Işıklı “tenis 

sporuna bir yıl önce başladım. Bu turnuva 
katıldığım ilk turnuvaydı. İlk maçımı Rus 
rakibime karşı yaptım ve 2 – 0 yendim. İkinci 
maçımda da 46 yaşında Rus sporcu ile 
mücadele ettim 5-4 ve 4-2 lik set sonuçları ile 
2 – 0 galip geldim. Son maçımda da Türk 
rakibimi 2 -0 yenerek şampiyon oldum. 
Burada ülkemi ve şehrimi temsil etmek beni 
çok gurulandırdı” dedi.

EsilaIşıklı'nın babası Aydın Işıklı'da kızının 
kazandığı ilk kupanın kendisini çok 
duygulandırdığını belirterek “kızım tenis 
sporuna yaklaşık bir yıl önce başladı. 
Katıldığı ilk turnuvada şampiyon oldu. Tüm 
maçlarına Yeşil Çivril Belediye spor forması 
ile çıktı ve ilk madalyasını Çivril spor forması 
ile kazandı. Başarılı olması mutlu ederken 
Çivril ve Denizli'yi başarı ile temsil etmesi bizi 
gururlandırdı. Yeşil Çivril Belediyespor 
forması Kıbrıs'ta zafer getirdi” dedi.

// Nihat kaplan 
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Çivril Belediyesi Ekim Ayı Meclis Toplantısı birinci birleşim birinci oturumu yapıldı. Ekim Ayı 
Meclis Toplantısı 11 Ekim Cuma günü yapılacak ikinci birleşim ile tamamlanacak

CUMHURİYET HALK PARTİSİ ÇİVRİL ÖRGÜTÜ
KADIN CİNAYETLERİNE TEPKİ İÇİN EYLEM YAPTI

YANGINA İLK MÜDAHALEYİ GENÇLER YAPTI
Çivril'de çıkan orman yangını erken müdahale ile büyümeden söndürüldü

Hamilelikte Diş Sağlığı ve Önlemler

Hamilelik dönemi, bir kadının vücudunda 
hormonal değişikliklerin yoğun olarak 
yaşandığı bir süreçtir. Bu hormonal 
değişiklikler, diş ve diş eti sağlığını da 
etkileyebilir. Gebelik gingiviti, hamilelik 
sırasında sıkça karşılaşılan bir diş eti 
sorunudur ve hormonal değişikliklerle 
ilişkilidir.

**Hormonal Değişimlerin Etkisi:**

Hamilelik sırasında vücutta artan östrojen 
ve progesteron seviyeleri, diş etlerinde 
hassasiyet ve şişme gibi değişikliklere 
neden olabilir. Bu hormonal değişiklikler, diş 
etlerinin kanlanmasını artırabilir ve daha 
hassas hale gelmelerine yol açabilir.

**Gebelik Gingiviti:**

Gebelik gingiviti, hamilelik sırasında diş 
etlerindeki iltihaplanma ve kanama olarak 
tanımlanabilir. Diş etlerindeki hormonal 
değişiklikler ve artan kan akışı, bakteri 
plaklarının oluşumunu teşvik edebilir ve diş 
etlerinin hassaslığını artırabilir.

Gebelik gingiviti genellikle hamileliğin ikinci 
üç aylık döneminde ortaya çıkar ve diş 
etlerinde kızarıklık, şişme, kanama ve 
hassasiyet gibi belirtilerle kendini 
gösterebilir. Bu durum, hamilelik sırasında 
diş eti sağlığını etkileyen geçici bir 
durumdur.

**Gebelikte Diş Sağlığını Koruma:**

- **Düzenli Diş Kontrolleri:** 

Hamilelik döneminde düzenli diş hekimi 
kontrolleri önemlidir. Diş hekiminiz, diş 
etlerinizdeki değişiklikleri izleyebilir ve 
gerektiğinde tedavi önlemleri alabilir.

- **Doğru Diş Fırçalama ve Diş İpi 
Kullanımı:**

 Diş fırçalama ve diş ipi kullanımı, gebelik 
gingivitini önlemek için önemlidir. Doğru 
tekniklerle düzenli olarak dişlerinizi fırçalayın 
ve diş aralarını temizleyin.

-**Sağlıklı Beslenme Alışkanlıkları:**

Hamilelikte sağlıklı beslenme alışkanlıkları, 
hem anne adayının hem de bebeğin sağlığı 
için önemlidir. Dengeli bir diyet, diş sağlığını 
destekleyen vitamin ve mineralleri 
içermelidir. Şekerli ve asitli yiyecek ve 
içeceklerden kaçınılmalıdır.

-**Diş Hekimi ile İlaç Kullanımını 
Tartışma:**

Hamilelik sırasında herhangi bir ilaç veya 
ağız sağlığı ürünü kullanmadan önce, 
mutlaka bir diş hekimine danışın. Hamilelik 
sırasında kullanılacak ilaçlar ve ağız sağlığı 
ürünleri konusunda uzman görüşü almak 
önemlidir.

Hamilelik döneminde hormonal 
değişiklikler ve gebelik gingiviti gibi 
sorunlarla karşılaşabilirsiniz.

Ancak, düzenli diş bakımı ve diş hekimi 
kontrolleriyle bu sorunların önlenmesi ve 
tedavi edilmesi mümkündür. Uzman bir diş 
hekimi, hamilelik sırasında alınması gereken 
önlemler konusunda size rehberlik edebilir.

ÇİVRİL'DE KAYBOLAN YAŞLI
ADAMDAN ÜZÜCÜ HABER GELDİ

DENİZLİLİ GENÇ SPORCU
KIBRSI'TA ŞAMPİYON OLDU

EKİM AYI MECLİSİ TOPLANDI



Güncel4

Bölgesel Amatör Lig (BAL) 2024 -2025 
sezonun ilk maçında Sarayköyspor ile 
karşılaşan Yeşil Çivril Belediyespor sahadan 
galibiyet ve üç puanla ayrıldı. Ligin ilk 
maçında deplasmanda alınan farklı galibiyet 
ve üç puan camiada büyük sevinç yarattı.

BAL 7'nci grupta mücadele eden yeşil Çivril 
Belediyespor Sarayköy sporu 6 -1 yendi. 
Maça istekli ve hızlı başlayan Yeşil Çivril 
Belediyespor maçın 14'üncü dakikasında 
Şeref Emre Özdemir'in attığı gol ile 1 – 0 öne 
geçti. 

Gol ile ataklarını arttıran Yeşil Çivril 
Belediyespor 33 ve 45'inci dakikalarda Cem 
Ali Kamacı'nın attığı iki gol ile soyunca 
odasına 3 – 0 önde gitti. 

İkinci yarıya skor ve moral üstünlüğü ile 
başlayan Yeşil Çivril Belediyespor yaptığı 
oyuncu değişiklikleri ile oyunu kontrolünü aldı. 

Rakibine göre daha baskılı bir oyun ortaya 
koyan Yeşil Çivril Belediyespor maçın 73'üncü 
dakikasında Ramazan Oğulcan Kılınç'ın 
ayağından bulduğu gol ile skoru 4 – 0 yaptı. 

Sarayköyspor kalesinde gördüğü golden 
sonra geliştirdiği atak sonucu maçın 75'inci 
dakikasında durumu 1 – 4 yaptı. 

Saraköyspor'un bulduğu gole iki dakika 
sonra Ulaş Tufan ile cevap veren Yeşil Çivril 
Belediyespor 77'inci dakikada skoru 1 – 5 
yaptı.

Skor üstünlüğünü elinde tuatan Yeşil Çivril 
belediyespor geliştrdiği ataklar sonunda 
maçın bitmesine saniyeler kala Uğur 
Durmuş'un attığı gol ile durumu 1 – 6 yaptı. 

Maç bu skorla biterken Yeşil Çivril 
Belediyespor galibiyet sevincini soyunma 
odasında kutladı. // Nihat Kaplan

Olay, 4 Ekim günü Çivril Yassıhöyük 
Mahallesi'nde meydana geldi. Edinilen 
bilgilere göre, gece saatlerinde hava almak 
için evinin balkonuna çıkan Ali Aslan (69), 
dengesini kaybetmesi sonucu aşağıya düştü. 
Yaklaşık 2 metre yükseklikten zemine düşen 
yaşlı adam, başından aldığı yara sonucu ağır 
yaralandı. Olayı gören yakınları, durumu 112 
Acil Çağrı Merkezi'ne bildirdi. İhbar üzerine 
jandarma ve sağlık ekipleri sevk edildi. Olay 
yerine gelen sağlık ekiplerinin ilk 
müdahalelerinin ardından ambulans ile Çivril 
Devlet Hastanesine kaldırıldı.

Durumu ağır olan Ali Aslan, Çivril'de yapılan 
ilk müdahalenin ardından Denizli kent 
merkezindeki üniversite hastanesine sevk 
dildi. Yoğun bakım ünitesinde tedavi altına 
alınan yaşlı adam, doktorların tüm 
müdahalelerine rağmen bu sabaha karşı 
hayatını kaybetti. Aslan'ın cenazesi otopsi 
yapılmak üzere Adli Tıp Kurumu'na kaldırıldı.

Hava almak için çıktığı balkondan düşerek 
hayatını kaybeden Ali Aslan'ın diyaliz hastası 
olduğu öğrenildi. Olay ile ilgili soruşturma 
başlatıldı. // Ebru Atar

İlçe Jandarma Komutanlığı trafik ekipleri 
tarafından "Kaskımla Kaskoluyum. 
Cumhuriyetin 101'inci Yılında 101 Kask” 
projesi kapsamında okullar, pazaryerleri ve 
kahvehanelerde bilgilendirme çalışması 
yapıldı. Çalışma kapsamında Şevkiye Özel 
Fen Lisesi konferans salonunda 250 
öğrenci, 8 öğretmen ve 6 personele güvenli 
motosiklet/motorlu bisiklet ve kask kullanımı 
hakkında bilgilendirme ve semineri verildi. 

Cumhuriyetin 101 yaşına istinaden 
başlatılan çalışma kapsamında Çivril İlçe 
jandarma komutanlığı ekipleri ilçe genelinde 
motosiklet sürücülerine yönelik bilgilendirme 
yaptı. Mahallelerde sürücülere yönelik 
başlatılan bilgilendirme faaliyetlerinde 
motosiklet sürücülerine kask ve sürüş 
güvenliği konusunda broşür dağıtılarak 
kaskın önemi anlatıldı. Bilgilendirme 
faaliyetleri kapsamında Şevkiye Özel Fen 
Lisesi Konferans salonundan öğrencilere 
yönelik seminer düzenlendi. Cumhuriyetin 
101 yılı dolayısıyla organize edilen 
çalışmalar ile ilgili olarak Çivril 
Kaymakamlığından yapılan bilgilendirmede  
“Çivril İlçe Jandarma Komutanlığı trafik 

ekipleri tarafından "Kaskımla Kaskoluyum 
"Cumhuriyetin 101'inci Yılında 101 Kask" 
projesi kapsamında okullar, pazaryerleri ve 
kahvehanelerde bilgilendirme faaliyetleri 
icra edilerek Şevkiye Özel Fen Lisesi 
konferans salonunda 250 öğrenci, 8 
öğretmen ve 6 personele güvenli 

motosiklet/motorlu bisiklet ve kask kullanımı 
hakkında bilgilendirme ve seminer 
faaliyetleri icra edilmiştir” ifadelerine yer 
verildi. 

Çalışma kapsamında 29 Ekim Cumhuriyet 
Bayramında 101 sürücüye kask dağıtılacağı 
bildirildi. // Nihat Kaplan 

Çivril İlçe Jandarma komutanlığı trafik ekipleri kask 
kullanımına dikkat çekmek amacıyla çalışma başlattı

Gündem 5

Son günlerde yaşan kadın cinayetlerine 
dikkat çekmek ve önlem alınmasını isteyen 
Çivril Belediyesi CHP'li Meclis üyeleri Ekim 
ayı meclis toplantısına siyah kıyafet ile 
katıldı. Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 
kadınların huzur ve güven içinde yaşamaları 
için gerekli çalışmaların yapılması gerektiğini 
belirterek “Geçtiğimiz günlerde vahşice 
katledilen Ayşenur Halil, İkbal Uzuner ve tüm 
şiddet mağdurlarının yasını paylaşmak, 
mücadele eden kadınlarımızın yanında 
olduğumuzu göstermek ve kadın 
cinayetlerine tepkimizi dile getirmek için 
meclis üyelerimiz ve mesai arkadaşlarımızla 
birlikte siyah giyindik. Adalet gecikmemeli, 
kimsenin yaşam hakkı elinden alınmamalıdır” 
dedi. 

Ekim ayı meclis toplantısında kadına 
yönelik şiddete tepki gösteren CHP Grup 
Başkan vekili Kamile Cengiz de bir konuşma 
yaparak CHP olarak kadın cinayetlerine karşı 
birlikte hareket edilmesi gerektiğini belirtti. 
Grup Başkanvekili Cengiz konuşmasında 
“Bu gün CHP meclis üyeleri olarak siyah 
giyinmenin amacı kadın ve çocuk ölümlerine 
duyarlılığımızı göstermek amacıyladır. 

Hepimizi bildiği üzere son zamanlarda 
kadına şiddet kadına taciz ve kadın ölümleri 
ülkemizde oldukça arttı. Sadece kadın değil 
çocuk istismar ve ölümleri ona keza Narin 
kızımız, Sıla bebeğimiz, İstanbul'da iki genç 
Kızımız feci şekildekatledildiler. Genç kızların 
katili uyuşturucu bağımlısı bir psikopat ve 
defalarca Suçlardan adliyeye gidip serbest 
bırakılmış. İstanbul'da gece işten çıkan 

kızımız iki kişinin tacizine uğramış ve 
vatandaşlar tarafından son anda kurtarılmış. 
Bir kadınların ve çocukların hiç bir can 
güvenliğimiz yok. Biz eskiden gece geç 
saatlere kadar sokaklarda oynayan ve kadın 
kadına oturan kişilerdik.Çocuklarımızı Servis 
arabası olmadan okullara gönderemiyoruz, 
kimseye emanet edemiyoruz artık bunlara bir 
dur demeliyiz hepimiz silkinip kendimize çeki 

düzen vermeliyiz.suç işleyenler lütfen 
tutuklanıp hapse atılsınlar. Artık Adalet 
istiyoruz kız öldü diyorum, tek başına 
dışarıdaymış, kız öldü diyorum, nasıl 
giyinmiş diyor, kız öldü diyorum, soyu, sopu, 
dini, ırkı neymiş diyor.Yahu kız diyorum öldü. 
Umutları, hayalleri, geleceği öldü, annesi 
öldü, babası öldü maalesef insanlık öldü” 
dedi. // Ebru Atar

Çivril Belediye Meclis üyelerinden Kadın cinayetlerine tepki 
CHP'li üyeler meclis toplantısına siyah kıyafet giyerek geldi
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Amatör Spor Haftası kapsamında Çivril İlçe 
Gençlik ve Spor müdürlüğü tarafından 
düzenlenen Kurumlar arası Cumhuriyet 
Turnuvası başladı. Kapalı Spor salonunda 
düzenlenen açılış programı ile başlayan 
turnuvanın ilk maçında, Kaymakam Hasan 
Akbulut ve Belediye Başkanı Semih Dere'de 
forma giydi. 

Gençlik ve Spor Bakanlığı öncülüğünde her 
yıl düzenlenen Amatör Spor Haftası 

etkinlikleri Çivril'de Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü koordinesinde düzenlenen 
voleybol maçı ile başladı. Amatör spor 
haftası ve Cumhuriyet Bayramı dolayısıyla 
organize edilen Voleybol Turnuvası 
Kaymakamlık ve Cumhuriyet İlk Okulu 
takımları arasında oynanan ilk maç ile 
başladı.Bir ay sürecek turnuvaya 3 takım 
mücadele edecek.

Hafta ve Voleybol turnuvası ile ilgili olarak 

Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğünden edinilen 
bilgide, “Amatör sporun yaygınlaşması ve 
gençlerimizin sporla daha fazla iç içe olması 
en önemli hedeflerimizden biri. Amatör Spor 
Haftası boyunca düzenlenen etkinliklerle 
gençlerimize sporu sevdirmek ve onların 
sağlıklı bireyler olarak yetişmelerine katkı 
sağlamak için Cumhuriyet Turnuvası 
düzenlendik. Sporun birleştirici gücünü hep 
birlikte yaşadığımız bu haftada, tüm 
katılımcılara teşekkür ederiz”ifadelerine yer 
verildi.

13 takımın katıldığı turnuva 22 Ekim 
tarihinde oynanacak çeyrek final ve 24 Ekim 
tarihindeki yarı final maçlarının ardından 28 
Ekim tarihinde oynanacak final maçlarının 
ardındansona erecek.

Çivril'de voleybol turnuvası ile başlayan 
Amatör Spor Haftası etkinlikleri, 7-11 Ekim 
tarihleri arasında öğrenciler arasında farklı 
spor branşlarında düzenlenecek 
müsabakalarla devam edecek.

//Mehtap Kayaoğlu

AMATÖR SPOR HAFTASI VOLEYBOL TURNUVASI İLE BAŞLADI
Çivril'de Amatör Spor Haftası etkinlikleri, düzenlenen Kurumlar arası Voleybol Turnuvasının ilk maçının oynanması ile başladı

CHP'Lİ MECLİS ÜYELERİ KADIN
CİNAYETLERİNE DİKKAT ÇEKTİ

ÇİVRİL JANDARMASINDAN CUMHURİYETİN 101 YILINDA 101 KASK 

YEŞİL ÇİVRİL LİGE BAL GİBİ BAŞLADI

Kamil Abalı
Bence..!

HOROZ SUSTU

Denizlispor kendi saha ve seyircisi önünde 
Tepecikspor'la oynadığı 5.lig maçında rakibine 2-0 
yenilerek ilk mağlubiye�ni almış oldu.

 Horozlar ilk dört maçta yenilmeden topladığı 6 
puanın moraliyle sahaya çık�. Tara�arlarda 90 
dakika boyunca takımlarını destekledi ancak 
yenilen gollerin karşılığı bir türlü verilemedi ve 
Denizlispor'lu oyuncular sahadan boynu bükük 
ayrıldı.

 Sonucun kötü olmasına rağmen takım oyucular 
saha içindeki mücadelelerinden dolayı 
tara�arlardan bol bol alkış aldı.

 Denizlispor gençlerden kurulu bir ekip yaş 
ortalaması da rakiplerinden kat kat düşük. Buna 
rağmen sahada ellerinden gelen tüm gayre� 
gösterip “ Horoz daha ölmedi “ dercesine yeşil 
çimlerin üzerinde onur mücadelesi verdiler. 
Önlerindeki oynanacak maçlar için yeşil ışık 
yak�lar.

 Ligde kimin kime yeneceği hiç belli değil. Bir 
bakıyorsunuz en zayıf takım en güçlü rakibe karşı 
galibiyet alabiliyor. Onun için önemli olan 
oyuncuların sahaya çıkıp takımı en iyi şekilde 
temsil edip tara�arlarını oynadığı futbolla mutlu 
edebilmesidir.İşte Denizlispor'lu oyuncularda bunu 
çok iyi yapıyorlar. Oyundan hiç kopmuyorlar. 90 
dakika bi�nceye kadar morallerini bozmadan 
sahada rakiplerine karşı savaşıyor. Bu çok iyi bir 
davranış. Bundan sonra Denizlispor adına alınacak 
sonuçlar elbe�e farklı olacak. 3 Ne�celi sonuçlar 
alınacak. Önemli olan değişik sonuçlara her zaman 
hazırlıklı olmak.

  Bu maçta Denizlispor takımı rakibi karşısında 
sönük kaldı. Birçok pas hatalarının olmasının yanı 
sıra ele geçirilen gol pozisyonları 
değerlendirilemedi. Ramazan'ın 82 dakikasında 
gördüğü kırmızı kart rakibin işini iyice kolaylaş�rdı. 

 Rakip Tepecikspor'lu oyuncular Denizli'e üç puan 
için geldikleri daha maçın başında belli olmuştu. 
İlk yarıda buldukları gol de galibiye�n habercisiydi. 
Nitekim de öyle oldu uzatmalarda gelen ikinci gol 
1 puanla Denizli'ye gelen rakibe yaradı ve 4 puana 
ulaşıp ken�mizden mutlu bir şekilde ayrılmış oldu.

Bu arada bölgesel amatör ligin ilk ha�asında Yeşil 
Çivril Belediyespordeplasmanda  Sarayköyspor'u 
6-1 yenmesi ilçe de bayram havası es�rdi.

   HERKESE SAĞLIKLI BİR YAŞAM DİLEĞİYLE 
SAYGILARIMLA

Yeşil Çivril Belediye spor ilk maçta ezeli rakibi Sarayköy sporu farklı yendi

BALKONDAN DÜŞEN YAŞLI ADAM HAYATINI KAYBETTİ
Çivril'de hava almak için çıktığı evinin balkonundan aşağıya düşerek ağır yaralanan
69 yaşındaki erkek şahıs, 4 gündür tedavi gördüğü hastanede hayatını kaybetti
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Bölgesel Amatör Lig (BAL) 2024 -2025 
sezonun ilk maçında Sarayköyspor ile 
karşılaşan Yeşil Çivril Belediyespor sahadan 
galibiyet ve üç puanla ayrıldı. Ligin ilk 
maçında deplasmanda alınan farklı galibiyet 
ve üç puan camiada büyük sevinç yarattı.

BAL 7'nci grupta mücadele eden yeşil Çivril 
Belediyespor Sarayköy sporu 6 -1 yendi. 
Maça istekli ve hızlı başlayan Yeşil Çivril 
Belediyespor maçın 14'üncü dakikasında 
Şeref Emre Özdemir'in attığı gol ile 1 – 0 öne 
geçti. 

Gol ile ataklarını arttıran Yeşil Çivril 
Belediyespor 33 ve 45'inci dakikalarda Cem 
Ali Kamacı'nın attığı iki gol ile soyunca 
odasına 3 – 0 önde gitti. 

İkinci yarıya skor ve moral üstünlüğü ile 
başlayan Yeşil Çivril Belediyespor yaptığı 
oyuncu değişiklikleri ile oyunu kontrolünü aldı. 

Rakibine göre daha baskılı bir oyun ortaya 
koyan Yeşil Çivril Belediyespor maçın 73'üncü 
dakikasında Ramazan Oğulcan Kılınç'ın 
ayağından bulduğu gol ile skoru 4 – 0 yaptı. 

Sarayköyspor kalesinde gördüğü golden 
sonra geliştirdiği atak sonucu maçın 75'inci 
dakikasında durumu 1 – 4 yaptı. 

Saraköyspor'un bulduğu gole iki dakika 
sonra Ulaş Tufan ile cevap veren Yeşil Çivril 
Belediyespor 77'inci dakikada skoru 1 – 5 
yaptı.

Skor üstünlüğünü elinde tuatan Yeşil Çivril 
belediyespor geliştrdiği ataklar sonunda 
maçın bitmesine saniyeler kala Uğur 
Durmuş'un attığı gol ile durumu 1 – 6 yaptı. 

Maç bu skorla biterken Yeşil Çivril 
Belediyespor galibiyet sevincini soyunma 
odasında kutladı. // Nihat Kaplan

Olay, 4 Ekim günü Çivril Yassıhöyük 
Mahallesi'nde meydana geldi. Edinilen 
bilgilere göre, gece saatlerinde hava almak 
için evinin balkonuna çıkan Ali Aslan (69), 
dengesini kaybetmesi sonucu aşağıya düştü. 
Yaklaşık 2 metre yükseklikten zemine düşen 
yaşlı adam, başından aldığı yara sonucu ağır 
yaralandı. Olayı gören yakınları, durumu 112 
Acil Çağrı Merkezi'ne bildirdi. İhbar üzerine 
jandarma ve sağlık ekipleri sevk edildi. Olay 
yerine gelen sağlık ekiplerinin ilk 
müdahalelerinin ardından ambulans ile Çivril 
Devlet Hastanesine kaldırıldı.

Durumu ağır olan Ali Aslan, Çivril'de yapılan 
ilk müdahalenin ardından Denizli kent 
merkezindeki üniversite hastanesine sevk 
dildi. Yoğun bakım ünitesinde tedavi altına 
alınan yaşlı adam, doktorların tüm 
müdahalelerine rağmen bu sabaha karşı 
hayatını kaybetti. Aslan'ın cenazesi otopsi 
yapılmak üzere Adli Tıp Kurumu'na kaldırıldı.

Hava almak için çıktığı balkondan düşerek 
hayatını kaybeden Ali Aslan'ın diyaliz hastası 
olduğu öğrenildi. Olay ile ilgili soruşturma 
başlatıldı. // Ebru Atar

İlçe Jandarma Komutanlığı trafik ekipleri 
tarafından "Kaskımla Kaskoluyum. 
Cumhuriyetin 101'inci Yılında 101 Kask” 
projesi kapsamında okullar, pazaryerleri ve 
kahvehanelerde bilgilendirme çalışması 
yapıldı. Çalışma kapsamında Şevkiye Özel 
Fen Lisesi konferans salonunda 250 
öğrenci, 8 öğretmen ve 6 personele güvenli 
motosiklet/motorlu bisiklet ve kask kullanımı 
hakkında bilgilendirme ve semineri verildi. 

Cumhuriyetin 101 yaşına istinaden 
başlatılan çalışma kapsamında Çivril İlçe 
jandarma komutanlığı ekipleri ilçe genelinde 
motosiklet sürücülerine yönelik bilgilendirme 
yaptı. Mahallelerde sürücülere yönelik 
başlatılan bilgilendirme faaliyetlerinde 
motosiklet sürücülerine kask ve sürüş 
güvenliği konusunda broşür dağıtılarak 
kaskın önemi anlatıldı. Bilgilendirme 
faaliyetleri kapsamında Şevkiye Özel Fen 
Lisesi Konferans salonundan öğrencilere 
yönelik seminer düzenlendi. Cumhuriyetin 
101 yılı dolayısıyla organize edilen 
çalışmalar ile ilgili olarak Çivril 
Kaymakamlığından yapılan bilgilendirmede  
“Çivril İlçe Jandarma Komutanlığı trafik 

ekipleri tarafından "Kaskımla Kaskoluyum 
"Cumhuriyetin 101'inci Yılında 101 Kask" 
projesi kapsamında okullar, pazaryerleri ve 
kahvehanelerde bilgilendirme faaliyetleri 
icra edilerek Şevkiye Özel Fen Lisesi 
konferans salonunda 250 öğrenci, 8 
öğretmen ve 6 personele güvenli 

motosiklet/motorlu bisiklet ve kask kullanımı 
hakkında bilgilendirme ve seminer 
faaliyetleri icra edilmiştir” ifadelerine yer 
verildi. 

Çalışma kapsamında 29 Ekim Cumhuriyet 
Bayramında 101 sürücüye kask dağıtılacağı 
bildirildi. // Nihat Kaplan 

Çivril İlçe Jandarma komutanlığı trafik ekipleri kask 
kullanımına dikkat çekmek amacıyla çalışma başlattı
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Son günlerde yaşan kadın cinayetlerine 
dikkat çekmek ve önlem alınmasını isteyen 
Çivril Belediyesi CHP'li Meclis üyeleri Ekim 
ayı meclis toplantısına siyah kıyafet ile 
katıldı. Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 
kadınların huzur ve güven içinde yaşamaları 
için gerekli çalışmaların yapılması gerektiğini 
belirterek “Geçtiğimiz günlerde vahşice 
katledilen Ayşenur Halil, İkbal Uzuner ve tüm 
şiddet mağdurlarının yasını paylaşmak, 
mücadele eden kadınlarımızın yanında 
olduğumuzu göstermek ve kadın 
cinayetlerine tepkimizi dile getirmek için 
meclis üyelerimiz ve mesai arkadaşlarımızla 
birlikte siyah giyindik. Adalet gecikmemeli, 
kimsenin yaşam hakkı elinden alınmamalıdır” 
dedi. 

Ekim ayı meclis toplantısında kadına 
yönelik şiddete tepki gösteren CHP Grup 
Başkan vekili Kamile Cengiz de bir konuşma 
yaparak CHP olarak kadın cinayetlerine karşı 
birlikte hareket edilmesi gerektiğini belirtti. 
Grup Başkanvekili Cengiz konuşmasında 
“Bu gün CHP meclis üyeleri olarak siyah 
giyinmenin amacı kadın ve çocuk ölümlerine 
duyarlılığımızı göstermek amacıyladır. 

Hepimizi bildiği üzere son zamanlarda 
kadına şiddet kadına taciz ve kadın ölümleri 
ülkemizde oldukça arttı. Sadece kadın değil 
çocuk istismar ve ölümleri ona keza Narin 
kızımız, Sıla bebeğimiz, İstanbul'da iki genç 
Kızımız feci şekildekatledildiler. Genç kızların 
katili uyuşturucu bağımlısı bir psikopat ve 
defalarca Suçlardan adliyeye gidip serbest 
bırakılmış. İstanbul'da gece işten çıkan 

kızımız iki kişinin tacizine uğramış ve 
vatandaşlar tarafından son anda kurtarılmış. 
Bir kadınların ve çocukların hiç bir can 
güvenliğimiz yok. Biz eskiden gece geç 
saatlere kadar sokaklarda oynayan ve kadın 
kadına oturan kişilerdik.Çocuklarımızı Servis 
arabası olmadan okullara gönderemiyoruz, 
kimseye emanet edemiyoruz artık bunlara bir 
dur demeliyiz hepimiz silkinip kendimize çeki 

düzen vermeliyiz.suç işleyenler lütfen 
tutuklanıp hapse atılsınlar. Artık Adalet 
istiyoruz kız öldü diyorum, tek başına 
dışarıdaymış, kız öldü diyorum, nasıl 
giyinmiş diyor, kız öldü diyorum, soyu, sopu, 
dini, ırkı neymiş diyor.Yahu kız diyorum öldü. 
Umutları, hayalleri, geleceği öldü, annesi 
öldü, babası öldü maalesef insanlık öldü” 
dedi. // Ebru Atar

Çivril Belediye Meclis üyelerinden Kadın cinayetlerine tepki 
CHP'li üyeler meclis toplantısına siyah kıyafet giyerek geldi
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Amatör Spor Haftası kapsamında Çivril İlçe 
Gençlik ve Spor müdürlüğü tarafından 
düzenlenen Kurumlar arası Cumhuriyet 
Turnuvası başladı. Kapalı Spor salonunda 
düzenlenen açılış programı ile başlayan 
turnuvanın ilk maçında, Kaymakam Hasan 
Akbulut ve Belediye Başkanı Semih Dere'de 
forma giydi. 

Gençlik ve Spor Bakanlığı öncülüğünde her 
yıl düzenlenen Amatör Spor Haftası 

etkinlikleri Çivril'de Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü koordinesinde düzenlenen 
voleybol maçı ile başladı. Amatör spor 
haftası ve Cumhuriyet Bayramı dolayısıyla 
organize edilen Voleybol Turnuvası 
Kaymakamlık ve Cumhuriyet İlk Okulu 
takımları arasında oynanan ilk maç ile 
başladı.Bir ay sürecek turnuvaya 3 takım 
mücadele edecek.

Hafta ve Voleybol turnuvası ile ilgili olarak 

Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğünden edinilen 
bilgide, “Amatör sporun yaygınlaşması ve 
gençlerimizin sporla daha fazla iç içe olması 
en önemli hedeflerimizden biri. Amatör Spor 
Haftası boyunca düzenlenen etkinliklerle 
gençlerimize sporu sevdirmek ve onların 
sağlıklı bireyler olarak yetişmelerine katkı 
sağlamak için Cumhuriyet Turnuvası 
düzenlendik. Sporun birleştirici gücünü hep 
birlikte yaşadığımız bu haftada, tüm 
katılımcılara teşekkür ederiz”ifadelerine yer 
verildi.

13 takımın katıldığı turnuva 22 Ekim 
tarihinde oynanacak çeyrek final ve 24 Ekim 
tarihindeki yarı final maçlarının ardından 28 
Ekim tarihinde oynanacak final maçlarının 
ardındansona erecek.

Çivril'de voleybol turnuvası ile başlayan 
Amatör Spor Haftası etkinlikleri, 7-11 Ekim 
tarihleri arasında öğrenciler arasında farklı 
spor branşlarında düzenlenecek 
müsabakalarla devam edecek.

//Mehtap Kayaoğlu

AMATÖR SPOR HAFTASI VOLEYBOL TURNUVASI İLE BAŞLADI
Çivril'de Amatör Spor Haftası etkinlikleri, düzenlenen Kurumlar arası Voleybol Turnuvasının ilk maçının oynanması ile başladı

CHP'Lİ MECLİS ÜYELERİ KADIN
CİNAYETLERİNE DİKKAT ÇEKTİ

ÇİVRİL JANDARMASINDAN CUMHURİYETİN 101 YILINDA 101 KASK 

YEŞİL ÇİVRİL LİGE BAL GİBİ BAŞLADI

Kamil Abalı
Bence..!

HOROZ SUSTU

Denizlispor kendi saha ve seyircisi önünde 
Tepecikspor'la oynadığı 5.lig maçında rakibine 2-0 
yenilerek ilk mağlubiye�ni almış oldu.

 Horozlar ilk dört maçta yenilmeden topladığı 6 
puanın moraliyle sahaya çık�. Tara�arlarda 90 
dakika boyunca takımlarını destekledi ancak 
yenilen gollerin karşılığı bir türlü verilemedi ve 
Denizlispor'lu oyuncular sahadan boynu bükük 
ayrıldı.

 Sonucun kötü olmasına rağmen takım oyucular 
saha içindeki mücadelelerinden dolayı 
tara�arlardan bol bol alkış aldı.

 Denizlispor gençlerden kurulu bir ekip yaş 
ortalaması da rakiplerinden kat kat düşük. Buna 
rağmen sahada ellerinden gelen tüm gayre� 
gösterip “ Horoz daha ölmedi “ dercesine yeşil 
çimlerin üzerinde onur mücadelesi verdiler. 
Önlerindeki oynanacak maçlar için yeşil ışık 
yak�lar.

 Ligde kimin kime yeneceği hiç belli değil. Bir 
bakıyorsunuz en zayıf takım en güçlü rakibe karşı 
galibiyet alabiliyor. Onun için önemli olan 
oyuncuların sahaya çıkıp takımı en iyi şekilde 
temsil edip tara�arlarını oynadığı futbolla mutlu 
edebilmesidir.İşte Denizlispor'lu oyuncularda bunu 
çok iyi yapıyorlar. Oyundan hiç kopmuyorlar. 90 
dakika bi�nceye kadar morallerini bozmadan 
sahada rakiplerine karşı savaşıyor. Bu çok iyi bir 
davranış. Bundan sonra Denizlispor adına alınacak 
sonuçlar elbe�e farklı olacak. 3 Ne�celi sonuçlar 
alınacak. Önemli olan değişik sonuçlara her zaman 
hazırlıklı olmak.

  Bu maçta Denizlispor takımı rakibi karşısında 
sönük kaldı. Birçok pas hatalarının olmasının yanı 
sıra ele geçirilen gol pozisyonları 
değerlendirilemedi. Ramazan'ın 82 dakikasında 
gördüğü kırmızı kart rakibin işini iyice kolaylaş�rdı. 

 Rakip Tepecikspor'lu oyuncular Denizli'e üç puan 
için geldikleri daha maçın başında belli olmuştu. 
İlk yarıda buldukları gol de galibiye�n habercisiydi. 
Nitekim de öyle oldu uzatmalarda gelen ikinci gol 
1 puanla Denizli'ye gelen rakibe yaradı ve 4 puana 
ulaşıp ken�mizden mutlu bir şekilde ayrılmış oldu.

Bu arada bölgesel amatör ligin ilk ha�asında Yeşil 
Çivril Belediyespordeplasmanda  Sarayköyspor'u 
6-1 yenmesi ilçe de bayram havası es�rdi.

   HERKESE SAĞLIKLI BİR YAŞAM DİLEĞİYLE 
SAYGILARIMLA

Yeşil Çivril Belediye spor ilk maçta ezeli rakibi Sarayköy sporu farklı yendi

BALKONDAN DÜŞEN YAŞLI ADAM HAYATINI KAYBETTİ
Çivril'de hava almak için çıktığı evinin balkonundan aşağıya düşerek ağır yaralanan
69 yaşındaki erkek şahıs, 4 gündür tedavi gördüğü hastanede hayatını kaybetti
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Yapılan çalışma ile köyün su ihtiyacı büyük 
ölçüde çözüldü.

Çivril'in kırsal mahallerinden olan Yukarı 
çapak mahallesinde çalışma başlatan DESKİ 
köyün su hattına yeni bir kaynak bağladı. 
Köyün Sarııkaya mevkiinde bulunan 
kaynaktan su deposuna bağlanan hat ile 
köyün içme suyu sorunu giderildi.

Çalışma ile Yukarıçapak mahallesinde içme 
suyu sorununun büyük ölçüde giderildiği 

belirten muhtar Murat Yılmaz “köyümüzün 
mevcut su kaynağı zaman zaman yetersiz 
kalıyordu. Durumu DESKİ ve Büyükşehir 
Belediyemiz ve Çivril Belediye Başkanımız 
Semih Dere'ye ilettik. DESKİ yaptığı analiz 
ve araştırma ile köyün 200 metre ilerisinde 
Sarıkaya bölgesindeki suyu depoya bağlama 
kararı aldı. Ekiplerin yaptığı kazı 
çalışmasının ardından boru hattı çekildi ve 
su depoya bağlandı. Bağlanan su ile depoya 
giren su miktarı arttı inşallah uzun süre su 

sıkıntısı yaşamayacağız” dedi.

Yapılan çalışmadan dolayı DESKİ ve 
Büyükşehir Belediyesi ve Çivril Belediye 
Başkanı Semih Dete'ye teşekkür eden 
muhtar Murat Yılmaz “su ihtiyacımızı 
ilettikten sonra ekiplerin gelmesi ve 
çalışmaya başlaması bir hafta sürdü. Su gibi 

hayati bir konuda talebimize bu kadar çabuk 
cevap veren ve çözüm üreten DESKİ ve 
Büyükşehir Belediyemiz ve Çivril Beleidye 
Başkanımız Semih Dere'ye teşekkür ederim. 
Yukarıçapak gibi uzak bir köyün hizmet 
bakımından uzak olmadığını bizlere 
gösterdiler” dedi. // Nihat Kaplan

Akpınar mahallesinde yaptırılan Meral 
Anaokulu tamamlandı. Okulun inşaat ve 
tefrişatının bittiğini belirten İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Dr. Mehmet Gök “yeni dönem 
öğrenci kayıtlarımız başladı. Okulumuzun 
kurucu müdürünü atadık, öğretmen 
atamalarımız da öğrenci kayıtlarına göre 
tamamlanacak” dedi. 

Çivril'in sevilen özel çocuk doktoru İlhan 
Ekse tarafından yaptırılan Meral Anaokulu 
inşaatı tamamlandı. 4 derslik, öğretmen ve 

çalışma odaları ile ihtiyaç ve çağın 
gereksinimlerine göre tasarlanan okul 2023 
yılında Denizli valiliğinde imzalanan protokol 
ile yapımına başlanmıştı. Yaklaşık bir yıl 
devam eden inşaatın ardından okulun 
tamamlandığını belirten İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Dr. Mehmet Gök öğrenci 
kayıtlarının başladığını belirtti. İlçe Milli 
Eğitim müdürü Dr. Mehmet Gök yaptığı 
bilgilendirmede okulun 200 öğrenci 
kapasiteli olduğunu belirterek “geçen yıl 

inşaatına başladığımız okulumuz hayırsever 
Doktor İlhan Ekse'nin özverili gayretleri ile 
bir yılda tamamlandı. Okula öğrenci 
kayıtlarımız başladı. Kurucu müdürümüzün 
atamasını yaptık. Gelecek öğrenci 
taleplerine göre sınıflarımızı oluşturup 
öğretmen ataması ve hizmetli 
görevlendirmesini de yapacağız” dedi. 3 – 4 
ve 5 yaş öğrencilerin eğitim alacağı okulun 
sabah ve öğleden sonra olmak üzere ikili 
eğitim verecek şekilde tasarlandığını 

belirten İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet 
Gök “okulumuz Çivril ve bölgenin öğrenci 
yoğunluğu ve ihtiyacına göre tasarlandı ve 
yapıldı. Toplam kapasitemiz 200 öğrenci. 3, 
4 ve beş yaş gurubundan öğrencilerimize 
eğitim vereceğimiz okul sabahçı ve öğlenci 
olacak şekilde planlandı. Gelecek taleplere 
göre eğitim programımızı yapacağız. 
Okulumuzun fiziki ve idari ihtiyaçlarını 
tamamladık ve öğrenci kayıtlarımızı almaya 
başladık” dedi. // Ebru Atar

Hayırsever çocuk doktoru İlhan Ekse tarafından yaptırılan Meral 
Anaokulu 2024 -2025 eğitim dönemi için öğrenci kaydına başladı

Çivril Belediyesi bağlı Fen İşleri ve Temizlik 
işleri ekipleri çalışmalarını aralıksız 

sürdürüyor. İlçe genelinde yoğun bir mesai 
harcayan ekipler, ilçede bulunan futbol 

sahalarında da çalışmalarını yürütüyor. 
Ekipler, Bölgesel Amatör Ligde mücadele 
eden Yeşil Çivril Belediye Spor futbol 
takımının maçlarını oynadığı Çivril İlçe 
stadyumu ve Süper Amatör ligde mücadele 
eden takımların maçlarını oynadığı Kıralan 
Futbol sahasında temizlik, bakım-
onarım,tadilat ve tamirat işlemlerini titizlikle 
sürdürüyor. Ayrıca  çim yüzeyli futbol 
sahasında çim bakımı gerçekleştiriliyor.

Çivril Belediyesi tarafından yapılan bu 
çalışmalardan Hem Yeşil Çivril Belediye Spor 
Futbol Kulübü hem de stadyumunu kullanan 
vatandaşlar memnuniyetlerini dile getiriyor. 
Konu ile ilgili konuşan Çivril Belediye 
Başkanı Semih Dere; “İlçe genelinde 
çalışmalarını aralıksız sürdüren ekiplerimiz, 
Bölgesel Amatör ligde mücadele eden Yeşil 
Çivril Belediye Spor Futbol takımımızın 
maçlarını oynadığı aynı zamanda 
hemşehrilerimizin yürüyüş yaptığı, sportif 
faaliyetlerini gerçekleştirdiği Çivril İlçe 

Stadyumumuz ile Süper Amatör ligde 
mücadele eden takımların maçlarını yaptığı 
Kıralan Mahallemizde bulunan Futbol 
sahasında temizlik bakım-onarım, tadilat ve 
tamirat işlemleri gerçekleştiriyor. Her zaman 
sporun ve sporcunun yanında yer alıyor, 
gençlerimizi spora teşvik etmek için 
çalışıyoruz. Çivril'imizi bir spor yeri haline 
getirmek için göreve geldiğimiz günden bu 
yana çalışmalarımızı artırarak 
sürdürüyoruz.”dedi. // Nihat Kaplan

Gündem 7

Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun 
imzasıyla yayımlanan genelgede kamu 

kurum ve kuruluşlarının yapacakları mal 
veya hizmet alımları ile yapım işlerine ilişkin 

ihalelerin 4734 sayılı 'Kamu İhale Kanunu' 
hükümlerine göre yapıldığı hatırlatılarak, 
idarelerin ihalelerde saydamlığı, rekabeti, 
eşit muameleyi, güvenilirliği, gizliliği, 
kamuoyu denetimini, ihtiyaçların uygun 
şartlarda ve zamanında karşılanmasını ve 
kaynakların verimli kullanılmasını 
sağlamakla sorumlu olduğu belirtildi.

Mal Alımı İhaleleri Uygulama 
Yönetmeliği'nin ihalelerle alakalı 
'Aralarında kabul edilebilir doğal bir 
bağlantı olmadığı sürece mal alımı, hizmet 
alımı ve yapım işlerinin bir arada ihale 
edilemez' ve 'Eşik değerlerin veya parasal 
limitlerin altında kalmak ya da bu 
yönetmelikte yer alan diğer hükümlerin 
uygulanmasından kaçınmak amacıyla mal 
alımları kısımlara bölünemez' şeklindeki 
hükümlerine yer verilen genelgede, zaruri 
durumlar müstesna olmak üzere mevzuat 
izin vermiş olsa dahi doğrudan temin 
yönteminin ilk tercih olarak uygulanmaması 
gerektiği vurgulandı.

Genelgede aşağıdaki ifadelere yer 
verildi:

“Açık İhale Usulü ile temini gereken 
ihtiyacın, Kanunun 22'nci maddesinin (d) 

bendi için öngörülen parasal sınırlar altında 
kalacak şekilde, adet bazında veya aynı 
ihale konusu içinde yer alabilecek nitelikteki 
mal ve hizmet alımları ile yapım işlerinin, 
kalemlere ve gruplara bölünmek sureti ile 
Kanunun 22'nci maddesinin (d) bendine 
göre temini, 4734 sayılı Kanunun temel 
ilkelerine aykırılık teşkil ettiğinden bu yönde 
uygulamalar sorumluluk teşkil etmektedir. 
Yine aynı Kanunun 60'ıncı maddesinde, 
görevlilerin cezai sorumluluğu 
düzenlenmiştir. İlimiz genelinde 'Doğrudan 
Temin' usulünün, genel bir ihale yöntemi 
olarak algılanmaması, doğrudan temin 
hükümlerinden faydalanmak için yapılacak 
ya da alınacak mal ve hizmet alımları ile 
yapım-onarım işlerinin bölünmemesi, Kamu 
İhale Kanununda belirtilen hükümlerin 
dışına çıkılmaması, istenilen rekabet 
ortamının oluşturularak, kamu menfaatinin 
en üst seviyede sağlanması, ihalenin 
ilanına ilişkin hükümlerin yerine getirilerek 
olası itiraz ve iptallerin önüne geçilmesi için 
Basın İlan Kurumu aracılığıyla süreli 
yayınlarda neşrinin gerçekleştirilerek 
herhangi bir aksaklığa meydan 
verilmemesini rica ederim” //Hber Merkezi

Denizli Valiliği, yayımladığı genelgeyle resmi ilanların kanunun öngördüğü şekilde 
Basın İlan Kurumu (BİK) aracılığıyla gazetelerde yayımlanması gerektiğini bildirdi.
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DENİZLİ VALİLİĞİ'NDEN KAMU KURUMLARINA RESMİ İLAN GENELGESİ

3 NOLU BELEDİYE İŞHANI KAT MALİKLERİ KURULU
24/10/2024 TARİHİNDE YAPILACAK OLAĞANÜSTÜ GENEL KURUL TOPLANTI GÜNDEMİ

Yönetim Kurulumuz 08/10/2024 tarihinde 3 Nolu Belediye Çarşısı (İşhanı) Kat Malikleri Kurulunun Olağanüstü Genel Kurul Toplantısını görüşmek üzere toplanmıştır. Olağanüstü Genel Kurul toplantısının 
aşağıdaki gündem ile 25/10/2024  Cuma günü saat 15:00 de 3 Nolu Belediye İşhanı 2/C numaralı işyerinde (Selim Kabak Çay Ocağı) yapılmasına, çoğunluk sağlanamadığı takdirde aynı yer ve saatte 01/11/2024 Cuma 
günü Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı yapılmasına karar verilmiştir. Geçerli mazeretlerin dışında toplantıya katılmanız önemle rica olunur. 

GÜNDEM MADDELERİ

1) Açılış Yoklama.

2) Aziz Şehitlerimiz ve Ulu Önder Atatürk için bir dakikalık saygı duruşu.

3) Divan Heyetinin Teşekkülü ( 1 Başkan, 1 Katip Üye).

4) Tahmini bütçenin okunması ve görüşülmesi. 2024-2025 kış dönemi yakıt giderleri, yeni dönem aidatların belirlenmesi ve iş hanımızla ilgili yapılacak diğer giderlerin görüşülmesi. 

5) İş hanının alacakları ile ilgili görüşülmesi ve faiz oranlarının belirlenmesi.

6) Yönetim Kurulu üyelerine ve muhasebeciye verilecek ücretlerin görüşülmesi. 

7) Yönetim Kurulu ve Denetleme Kurulunun bir yıllığına seçimleri.

8) Dilek ve Temenniler, Kapanış.

YÖNETİM KURULU

   Başkan�                      �      �               Başkan Yardımcısı� � � �    Muhasip Üye

Kemal ASLAN� � �                               Ayhan KORKMAZ  � �   �  �       Ziya YAMAN

Çivril İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğü 
tarafından Bitkisel 
Üretim Planlaması, 
Yeni Destekleme 
Modeli ve Çiftçi Kayıt 
Sistemi (ÇKS) 
Yönetmeliği'nde 
yapılan değişiklikler ile 

ilgili bilgilendirme 
toplantısı düzenlendi.

Çivril'de tarımsal üretime katkı sağlamak 
amacıyla çiftçilerin bilgilendirilmesine devam 
ediliyor. Çalışmalar kapsamında 
Tokça,Sundurlu,Yassıhöyük,Kızılcayer,Yama
nlar, Kocayaka, Bozdağ,Reşadiye,Özdemirci, 
Karahacılı, Kavakköy, Kıralan mahallelerinde 
2025-2027 yılları arasındaki yapılacak 
Bitkisel Üretime Yönelik Desteklemeler 
kapsamında, Yeni Destekleme Modeli ve 
14.09.2023 tarihli Resmî Gazete 'de 

yayımlanarak yürürlüğe giren Tarımsal 
Üretim Planlaması kapsamında  
bilgilendirme toplantısı yapıldı.

İlçe Tarım Müdürlüğü personeli ve Ziraat 
mühendisleri çiftçilere Yeni Destekleme 
Modeli ve Bitkisel Üretim Planlaması 
konularında bilgi verdi. Yetkililer yaptıkları 
bilgilendirmede; 2025-2027 üretim yıllarını 
kapsayan Bitkisel Üretim Planlaması ile 
stratejik öneme sahip ve destekleme 
kapsamına alınan ürünler ile üretimine izin 
verilmeyen ürün ekildiğinde yapılacak iş ve 
işlemler hakkında bilgi verdi.

Münavebeye Uygun Olmayan Ürün Ekilişler 
Destekleme Alamayacak

Söz konusu toplantılarda ayrıca açıklanan 
Yeni Destekleme Modeli ile birlikte çiftçilerin 
üretim döneminden önce hangi ürünlere ne 
kadar destek alacakları hakkında bilgi 

verilerek, planlamaya ve münavebeye uygun 
olmayan ürün ekilişlerinin destekleme 
alamayacağı aktarıldı. Çiftçilere üretim 
döneminden önce hangi ürünlere ne kadar 
destek alacaklarını önceden bilme imkânı 
sağlandığı için daha sağlıklı bir şekilde 
üretimlerini planlamaları ve tarımsal üretimde 
daha verimli bir sürecin önünün açıldığı 
belirtildi. Ayrıca ÇKS Yönetmeliği'nde yapılan 
ve çiftçilerin kayıt işlemlerini kolaylaştıran 
değişiklikler hakkında bilgi paylaşıldı.

Sorun ve Çözüm Önerileri Hakkında 
İstişare Yapıldı

Yapılan sunum ve bilgilendirmenin 
devamında ise çiftçilerin konu ile ilgili soruları 
cevaplanarak dilek ve temennileri dinlendi. 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğünün ilerleyen 
süreçte de bu tür toplantılarla çiftçilerin 
bilgilendirmesine devam edileceği açıklandı. 
// Ebru Atar

ÇİFTÇİLERE YENİ DESTEKLEME MODELİ ANLATILDI

MERAL ANAOKULUNDA ÖĞRENCİ KAYITLARI BAŞLADI

KÖYÜN SU İHTİYACINA DESKİ'DEN DESTEK
Denizli Su ve Kanalizasyon işleri (DESKİ) Çivril Yukarıçapak mahallesinde yeni su hattı çalışması yaptı

FUTBOL SAHALARI BAKIMA ALINDI
Çivril'de belediye ekipleri, ilçede bulunan futbol sahalarında temizlik, bakım-onarım, tadilat ve tamirat işlemlerini gerçekleştiriyor
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Yapılan çalışma ile köyün su ihtiyacı büyük 
ölçüde çözüldü.

Çivril'in kırsal mahallerinden olan Yukarı 
çapak mahallesinde çalışma başlatan DESKİ 
köyün su hattına yeni bir kaynak bağladı. 
Köyün Sarııkaya mevkiinde bulunan 
kaynaktan su deposuna bağlanan hat ile 
köyün içme suyu sorunu giderildi.

Çalışma ile Yukarıçapak mahallesinde içme 
suyu sorununun büyük ölçüde giderildiği 

belirten muhtar Murat Yılmaz “köyümüzün 
mevcut su kaynağı zaman zaman yetersiz 
kalıyordu. Durumu DESKİ ve Büyükşehir 
Belediyemiz ve Çivril Belediye Başkanımız 
Semih Dere'ye ilettik. DESKİ yaptığı analiz 
ve araştırma ile köyün 200 metre ilerisinde 
Sarıkaya bölgesindeki suyu depoya bağlama 
kararı aldı. Ekiplerin yaptığı kazı 
çalışmasının ardından boru hattı çekildi ve 
su depoya bağlandı. Bağlanan su ile depoya 
giren su miktarı arttı inşallah uzun süre su 

sıkıntısı yaşamayacağız” dedi.

Yapılan çalışmadan dolayı DESKİ ve 
Büyükşehir Belediyesi ve Çivril Belediye 
Başkanı Semih Dete'ye teşekkür eden 
muhtar Murat Yılmaz “su ihtiyacımızı 
ilettikten sonra ekiplerin gelmesi ve 
çalışmaya başlaması bir hafta sürdü. Su gibi 

hayati bir konuda talebimize bu kadar çabuk 
cevap veren ve çözüm üreten DESKİ ve 
Büyükşehir Belediyemiz ve Çivril Beleidye 
Başkanımız Semih Dere'ye teşekkür ederim. 
Yukarıçapak gibi uzak bir köyün hizmet 
bakımından uzak olmadığını bizlere 
gösterdiler” dedi. // Nihat Kaplan

Akpınar mahallesinde yaptırılan Meral 
Anaokulu tamamlandı. Okulun inşaat ve 
tefrişatının bittiğini belirten İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Dr. Mehmet Gök “yeni dönem 
öğrenci kayıtlarımız başladı. Okulumuzun 
kurucu müdürünü atadık, öğretmen 
atamalarımız da öğrenci kayıtlarına göre 
tamamlanacak” dedi. 

Çivril'in sevilen özel çocuk doktoru İlhan 
Ekse tarafından yaptırılan Meral Anaokulu 
inşaatı tamamlandı. 4 derslik, öğretmen ve 

çalışma odaları ile ihtiyaç ve çağın 
gereksinimlerine göre tasarlanan okul 2023 
yılında Denizli valiliğinde imzalanan protokol 
ile yapımına başlanmıştı. Yaklaşık bir yıl 
devam eden inşaatın ardından okulun 
tamamlandığını belirten İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Dr. Mehmet Gök öğrenci 
kayıtlarının başladığını belirtti. İlçe Milli 
Eğitim müdürü Dr. Mehmet Gök yaptığı 
bilgilendirmede okulun 200 öğrenci 
kapasiteli olduğunu belirterek “geçen yıl 

inşaatına başladığımız okulumuz hayırsever 
Doktor İlhan Ekse'nin özverili gayretleri ile 
bir yılda tamamlandı. Okula öğrenci 
kayıtlarımız başladı. Kurucu müdürümüzün 
atamasını yaptık. Gelecek öğrenci 
taleplerine göre sınıflarımızı oluşturup 
öğretmen ataması ve hizmetli 
görevlendirmesini de yapacağız” dedi. 3 – 4 
ve 5 yaş öğrencilerin eğitim alacağı okulun 
sabah ve öğleden sonra olmak üzere ikili 
eğitim verecek şekilde tasarlandığını 

belirten İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet 
Gök “okulumuz Çivril ve bölgenin öğrenci 
yoğunluğu ve ihtiyacına göre tasarlandı ve 
yapıldı. Toplam kapasitemiz 200 öğrenci. 3, 
4 ve beş yaş gurubundan öğrencilerimize 
eğitim vereceğimiz okul sabahçı ve öğlenci 
olacak şekilde planlandı. Gelecek taleplere 
göre eğitim programımızı yapacağız. 
Okulumuzun fiziki ve idari ihtiyaçlarını 
tamamladık ve öğrenci kayıtlarımızı almaya 
başladık” dedi. // Ebru Atar

Hayırsever çocuk doktoru İlhan Ekse tarafından yaptırılan Meral 
Anaokulu 2024 -2025 eğitim dönemi için öğrenci kaydına başladı

Çivril Belediyesi bağlı Fen İşleri ve Temizlik 
işleri ekipleri çalışmalarını aralıksız 

sürdürüyor. İlçe genelinde yoğun bir mesai 
harcayan ekipler, ilçede bulunan futbol 

sahalarında da çalışmalarını yürütüyor. 
Ekipler, Bölgesel Amatör Ligde mücadele 
eden Yeşil Çivril Belediye Spor futbol 
takımının maçlarını oynadığı Çivril İlçe 
stadyumu ve Süper Amatör ligde mücadele 
eden takımların maçlarını oynadığı Kıralan 
Futbol sahasında temizlik, bakım-
onarım,tadilat ve tamirat işlemlerini titizlikle 
sürdürüyor. Ayrıca  çim yüzeyli futbol 
sahasında çim bakımı gerçekleştiriliyor.

Çivril Belediyesi tarafından yapılan bu 
çalışmalardan Hem Yeşil Çivril Belediye Spor 
Futbol Kulübü hem de stadyumunu kullanan 
vatandaşlar memnuniyetlerini dile getiriyor. 
Konu ile ilgili konuşan Çivril Belediye 
Başkanı Semih Dere; “İlçe genelinde 
çalışmalarını aralıksız sürdüren ekiplerimiz, 
Bölgesel Amatör ligde mücadele eden Yeşil 
Çivril Belediye Spor Futbol takımımızın 
maçlarını oynadığı aynı zamanda 
hemşehrilerimizin yürüyüş yaptığı, sportif 
faaliyetlerini gerçekleştirdiği Çivril İlçe 

Stadyumumuz ile Süper Amatör ligde 
mücadele eden takımların maçlarını yaptığı 
Kıralan Mahallemizde bulunan Futbol 
sahasında temizlik bakım-onarım, tadilat ve 
tamirat işlemleri gerçekleştiriyor. Her zaman 
sporun ve sporcunun yanında yer alıyor, 
gençlerimizi spora teşvik etmek için 
çalışıyoruz. Çivril'imizi bir spor yeri haline 
getirmek için göreve geldiğimiz günden bu 
yana çalışmalarımızı artırarak 
sürdürüyoruz.”dedi. // Nihat Kaplan
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Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun 
imzasıyla yayımlanan genelgede kamu 

kurum ve kuruluşlarının yapacakları mal 
veya hizmet alımları ile yapım işlerine ilişkin 

ihalelerin 4734 sayılı 'Kamu İhale Kanunu' 
hükümlerine göre yapıldığı hatırlatılarak, 
idarelerin ihalelerde saydamlığı, rekabeti, 
eşit muameleyi, güvenilirliği, gizliliği, 
kamuoyu denetimini, ihtiyaçların uygun 
şartlarda ve zamanında karşılanmasını ve 
kaynakların verimli kullanılmasını 
sağlamakla sorumlu olduğu belirtildi.

Mal Alımı İhaleleri Uygulama 
Yönetmeliği'nin ihalelerle alakalı 
'Aralarında kabul edilebilir doğal bir 
bağlantı olmadığı sürece mal alımı, hizmet 
alımı ve yapım işlerinin bir arada ihale 
edilemez' ve 'Eşik değerlerin veya parasal 
limitlerin altında kalmak ya da bu 
yönetmelikte yer alan diğer hükümlerin 
uygulanmasından kaçınmak amacıyla mal 
alımları kısımlara bölünemez' şeklindeki 
hükümlerine yer verilen genelgede, zaruri 
durumlar müstesna olmak üzere mevzuat 
izin vermiş olsa dahi doğrudan temin 
yönteminin ilk tercih olarak uygulanmaması 
gerektiği vurgulandı.

Genelgede aşağıdaki ifadelere yer 
verildi:

“Açık İhale Usulü ile temini gereken 
ihtiyacın, Kanunun 22'nci maddesinin (d) 

bendi için öngörülen parasal sınırlar altında 
kalacak şekilde, adet bazında veya aynı 
ihale konusu içinde yer alabilecek nitelikteki 
mal ve hizmet alımları ile yapım işlerinin, 
kalemlere ve gruplara bölünmek sureti ile 
Kanunun 22'nci maddesinin (d) bendine 
göre temini, 4734 sayılı Kanunun temel 
ilkelerine aykırılık teşkil ettiğinden bu yönde 
uygulamalar sorumluluk teşkil etmektedir. 
Yine aynı Kanunun 60'ıncı maddesinde, 
görevlilerin cezai sorumluluğu 
düzenlenmiştir. İlimiz genelinde 'Doğrudan 
Temin' usulünün, genel bir ihale yöntemi 
olarak algılanmaması, doğrudan temin 
hükümlerinden faydalanmak için yapılacak 
ya da alınacak mal ve hizmet alımları ile 
yapım-onarım işlerinin bölünmemesi, Kamu 
İhale Kanununda belirtilen hükümlerin 
dışına çıkılmaması, istenilen rekabet 
ortamının oluşturularak, kamu menfaatinin 
en üst seviyede sağlanması, ihalenin 
ilanına ilişkin hükümlerin yerine getirilerek 
olası itiraz ve iptallerin önüne geçilmesi için 
Basın İlan Kurumu aracılığıyla süreli 
yayınlarda neşrinin gerçekleştirilerek 
herhangi bir aksaklığa meydan 
verilmemesini rica ederim” //Hber Merkezi

Denizli Valiliği, yayımladığı genelgeyle resmi ilanların kanunun öngördüğü şekilde 
Basın İlan Kurumu (BİK) aracılığıyla gazetelerde yayımlanması gerektiğini bildirdi.

SİYASİ GAZETE                        10 EKİM 2024 PERŞEMBE SİYASİ GAZETE                        10 EKİM 2024 PERŞEMBE

DENİZLİ VALİLİĞİ'NDEN KAMU KURUMLARINA RESMİ İLAN GENELGESİ

3 NOLU BELEDİYE İŞHANI KAT MALİKLERİ KURULU
24/10/2024 TARİHİNDE YAPILACAK OLAĞANÜSTÜ GENEL KURUL TOPLANTI GÜNDEMİ

Yönetim Kurulumuz 08/10/2024 tarihinde 3 Nolu Belediye Çarşısı (İşhanı) Kat Malikleri Kurulunun Olağanüstü Genel Kurul Toplantısını görüşmek üzere toplanmıştır. Olağanüstü Genel Kurul toplantısının 
aşağıdaki gündem ile 25/10/2024  Cuma günü saat 15:00 de 3 Nolu Belediye İşhanı 2/C numaralı işyerinde (Selim Kabak Çay Ocağı) yapılmasına, çoğunluk sağlanamadığı takdirde aynı yer ve saatte 01/11/2024 Cuma 
günü Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı yapılmasına karar verilmiştir. Geçerli mazeretlerin dışında toplantıya katılmanız önemle rica olunur. 

GÜNDEM MADDELERİ

1) Açılış Yoklama.

2) Aziz Şehitlerimiz ve Ulu Önder Atatürk için bir dakikalık saygı duruşu.

3) Divan Heyetinin Teşekkülü ( 1 Başkan, 1 Katip Üye).

4) Tahmini bütçenin okunması ve görüşülmesi. 2024-2025 kış dönemi yakıt giderleri, yeni dönem aidatların belirlenmesi ve iş hanımızla ilgili yapılacak diğer giderlerin görüşülmesi. 

5) İş hanının alacakları ile ilgili görüşülmesi ve faiz oranlarının belirlenmesi.

6) Yönetim Kurulu üyelerine ve muhasebeciye verilecek ücretlerin görüşülmesi. 

7) Yönetim Kurulu ve Denetleme Kurulunun bir yıllığına seçimleri.

8) Dilek ve Temenniler, Kapanış.

YÖNETİM KURULU

   Başkan�                      �      �               Başkan Yardımcısı� � � �    Muhasip Üye

Kemal ASLAN� � �                               Ayhan KORKMAZ  � �   �  �       Ziya YAMAN

Çivril İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğü 
tarafından Bitkisel 
Üretim Planlaması, 
Yeni Destekleme 
Modeli ve Çiftçi Kayıt 
Sistemi (ÇKS) 
Yönetmeliği'nde 
yapılan değişiklikler ile 

ilgili bilgilendirme 
toplantısı düzenlendi.

Çivril'de tarımsal üretime katkı sağlamak 
amacıyla çiftçilerin bilgilendirilmesine devam 
ediliyor. Çalışmalar kapsamında 
Tokça,Sundurlu,Yassıhöyük,Kızılcayer,Yama
nlar, Kocayaka, Bozdağ,Reşadiye,Özdemirci, 
Karahacılı, Kavakköy, Kıralan mahallelerinde 
2025-2027 yılları arasındaki yapılacak 
Bitkisel Üretime Yönelik Desteklemeler 
kapsamında, Yeni Destekleme Modeli ve 
14.09.2023 tarihli Resmî Gazete 'de 

yayımlanarak yürürlüğe giren Tarımsal 
Üretim Planlaması kapsamında  
bilgilendirme toplantısı yapıldı.

İlçe Tarım Müdürlüğü personeli ve Ziraat 
mühendisleri çiftçilere Yeni Destekleme 
Modeli ve Bitkisel Üretim Planlaması 
konularında bilgi verdi. Yetkililer yaptıkları 
bilgilendirmede; 2025-2027 üretim yıllarını 
kapsayan Bitkisel Üretim Planlaması ile 
stratejik öneme sahip ve destekleme 
kapsamına alınan ürünler ile üretimine izin 
verilmeyen ürün ekildiğinde yapılacak iş ve 
işlemler hakkında bilgi verdi.

Münavebeye Uygun Olmayan Ürün Ekilişler 
Destekleme Alamayacak

Söz konusu toplantılarda ayrıca açıklanan 
Yeni Destekleme Modeli ile birlikte çiftçilerin 
üretim döneminden önce hangi ürünlere ne 
kadar destek alacakları hakkında bilgi 

verilerek, planlamaya ve münavebeye uygun 
olmayan ürün ekilişlerinin destekleme 
alamayacağı aktarıldı. Çiftçilere üretim 
döneminden önce hangi ürünlere ne kadar 
destek alacaklarını önceden bilme imkânı 
sağlandığı için daha sağlıklı bir şekilde 
üretimlerini planlamaları ve tarımsal üretimde 
daha verimli bir sürecin önünün açıldığı 
belirtildi. Ayrıca ÇKS Yönetmeliği'nde yapılan 
ve çiftçilerin kayıt işlemlerini kolaylaştıran 
değişiklikler hakkında bilgi paylaşıldı.

Sorun ve Çözüm Önerileri Hakkında 
İstişare Yapıldı

Yapılan sunum ve bilgilendirmenin 
devamında ise çiftçilerin konu ile ilgili soruları 
cevaplanarak dilek ve temennileri dinlendi. 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğünün ilerleyen 
süreçte de bu tür toplantılarla çiftçilerin 
bilgilendirmesine devam edileceği açıklandı. 
// Ebru Atar
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KÖYÜN SU İHTİYACINA DESKİ'DEN DESTEK
Denizli Su ve Kanalizasyon işleri (DESKİ) Çivril Yukarıçapak mahallesinde yeni su hattı çalışması yaptı

FUTBOL SAHALARI BAKIMA ALINDI
Çivril'de belediye ekipleri, ilçede bulunan futbol sahalarında temizlik, bakım-onarım, tadilat ve tamirat işlemlerini gerçekleştiriyor
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Etkinlik, Kudüs ve Filistin'de yaşanan zulme 
dikkat çekmek amacıyla gerçekleştirildi.

Başkan Güngör, “Kudüs için, Filistin için 
yürekleri çarpan bu zulme sessiz kalmayan 
tüm hemşerilerimize yürekten teşekkür 
ediyoruz” dedi. Filistin halkının yaşadığı zor 
koşullara dair farkındalık yaratmanın 
önemine vurgu yaptı.

 "Seninleyiz Bağımsız Filistin" diyerek, 
Filistin halkının yanında olduğumuzu, onların 
haklı mücadelesini desteklediğimizi ve 
uluslararası dayanışmanın önemini 
vurguluyoruz. Unutulmamalıdır ki, özgür bir 
Filistin, barış içinde bir dünya için atılmış 
önemli bir adımdır.

Katil İsrail'in başlattığı soykırımda Gazzeli 

mazlumların sesi olmak, Filistin'in özgürlüğü 
için mücadele etmek hepimizin boynunun 
borcudur. Nehirden denize özgür bir Filistin 
için her zaman olduğu gibi bugün de 
ayaktayız ve mazlumların sesi olmaya 
devam edeceğiz.

Başkan Güngör ; 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 

ERDOĞAN liderliğinde mazlumların ve 
masumların yanında olduğumuzu, Terör 
devleti İsrail'in er yada geç uluslararası 
mahkemelerde yargılanıp en ağır cezayı 
alacağını söyledi 

Dünya 5 ten Büyük'tür..

//Haber Merkezi

9. Uluslararası Buluş Fuarı (ISIF'24)'e 4 patent ile 
başvuru yapan Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) ve 
Pamukkale Teknokent/TTO, 1 al�n ve 2 bronz 
madalyanın sahibi oldu.

T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Türk Patent ve 
Marka Kurumu organizatörlüğünde Dünya Fikir 
Mülkiyet Teşkila� (WIPO), Avrupa Patent Ofisi 
(EPO), ve Uluslararası Buluşçular Birliği 
Federasyonu (IFIA), Türkiye Teknoloji Takımı, 
TÜRKSMD ve Virtualinn partnerliğinde 
gerçekleş�rilen Türkiye'nin gelişimine değer 
katacak; buluş, AR-GE ve inovasyon faaliyetleri, 
ulusal ve uluslararası ka�lımcılar ile bu yıl 9. kez 
kapılarını bilime aç�. Geç�ğimiz yıllarda olduğu 
gibi yine TEKNOFEST kapsamında düzenlenen 
ISIF24'e bu yıl toplam 354 buluş ka�ldı. ISIF24'e 4 

patent ile ka�lan PAÜ ve Pamukkale 
Teknokent/TTO, 1 al�n, 2 bronz madalyanın 
sahibi oldu.

“Renk Değiş�ren Radyoak�f Zırh” Adlı Buluş 
Al�n Madalya Ge�rdi

PAÜ Teknoloji Fakültesi Biyomedikal 
Mühendisliği Bölümü Öğre�m Üyesi Prof. Dr. 
Ahmet Koluman ve İleri Teknoloji Uygulama ve 
Araş�rma Merkezi Öğr. Gör. Duygu Takanoğlu 
Bulut'un geliş�rdikleri “Renk Değiş�ren 
Radyoak�f Zırh” isimli buluş al�n madalyanın 
sahibi oldu. Kullanıcıyı radyasyona karşı korumak 
ve maruz kalınan radyasyon seviyesine göre farklı 
renklere bürünerek radyasyon seviyesinin 
ölçülmesi için kullanılabilen renk değiş�ren 
radyoak�f zırh ile ilgili bubuluşun öne çıkan 

özelliği ise, giysinin dış yüzeyini saran ve 
radyasyonu emerek radyasyonun yoğunluğu ile 
doğru oran�lı şekilde artan ısıya dönüştüren 
Bismuth-tungsten nanofiber katman olduğu 
bilgisi paylaşıldı.

“Cronobacter Sakazakii'nin Hızlı Tespi� için 
Kaşık Test Ki�” İsimli Buluş Bronz Madalya Ge�rdi

PAÜ öğrencileri; Buse Melek Olgaç, Doğa 
Tutulmaz ve Prof. Dr. Ahmet Koluman tara�ndan 
geliş�rilen “Cronobacter Sakazakii'nin Hızlı Tespi� 
için Kaşık Test Ki�” isimli buluş da ISIF24'te bronz 
madalyanın sahibi oldu. Birçok yaş grubunda 
farklı enfeksiyonlara neden olan Cronobacter 
sakazakii patojeninin tespi� için bir hızlı kaşık test 
ki� olanbuluşun, özellikle bebek mamalarında 
Cronobacter Sakazakii'nin tespi� için bebek 
ebeveynleri gibi laboratuvar deneyimi olmayanlar 
tara�ndan kolayca kullanılabileceğinin, içindeki 
test çubuğunun değiş�rilmesi sayesinde çevre 
kirliliğinin önüne geçen taşınabilir bir hızlı tespit 
ki� olduğu belir�ldi.

“Parabiyo�k, Simbiyo�k veya Postbiyo�klerden 
Elektrospinning Yöntemi ile NanolifEldesi” Adlı 
Buluş Bronz Madalya Ge�rdi

PAÜ öğrencisi Aleyna Sure Öztürk ve Prof. Dr. 
Ahmet Koluman tara�ndan geliş�rilen 
“Parabiyo�k, Simbiyo�k veya Postbiyo�klerden 
Elektrospinning Yöntemi ile NanolifEldesi” isimli 
patent, ISIF24'te bronz madalyanın sahibi oldu. 
Buluşun, akut ve kronik yaraların iyileşme 
sürecini hızlandırmak, kolaylaş�rmak için 
an�mikrobiyal özellik gösteren ve elektrolif çekim 
yöntemi ile elde edilecek, yara iyileşmesine 
doğrudan etki eden ve hızlandıran parabiyo�k, 
simbiyo�k veya postbiyo�klerden 
elektrospinning yöntemi ile nanolifeldesi ile ilgili 
olduğu bilgisi paylaşıldı.

Pamukkale Üniversitesi hak sahipliğinde 
yarışmaya ka�lan bir diğer buluş ise, “Çok 
Fonksiyonlu Rumen Bolusu Sistemi” adlı buluş 
oldu. // Haber Merkezi

  Acil ih�yaç olan mahallelere beton parke taşı 
döşeme işleminin devam edeceğini belirten 
Başkan Çavuşoğlu, “Hedef 1 milyon metrekare 
beton parke taşı” dedi. 

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu'nun göreve gelir gelmez 19 ilçe ve 
bağlı mahallelerinde ih�yaç olan bölgelerde 
başla�ğı beton parke taşı döşemesi tüm hızıyla 
sürüyor. Bu kapsamda 1 Nisan'dan bu yana kent 

genelinde 263 bin metrekare beton parke taşı 
döşeme işlemlerinin tamamlandığı ifade edildi. 
Denizli Büyükşehir Belediyesinin kısa süre 
içerisinde ih�yaç olan mahalle ve bölgelere 
ya�rımlarının süreceği ve 2025'in ilk çeyreğine 
dek 1 milyon metrekare beton parke taşı döşeme 
işleminin tamamlanacağı kaydedildi. 

Halkımızın konfor ve mutluluğu için…

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu Denizli halkının daha rahat, mutlu ve 
huzurlu bir yaşam sürmesi için her alanda gayret 
e�klerini ifade ederek, acil ih�yaç olan yerlerde 
beton kilit parke taşı döşemelerinin hız kesmeden 
sürdüğüne dikka� çek�. Başkan Çavuşoğlu, 
vatandaşların istek ve ih�yaçları doğrultusunda 
gece gündüz demeden çalış�klarını ifade ederek, 
“İs�yoruz ki şehrimizin her köşesinde halkımızın 

neye ih�yacı varsa koşalım ve o talepleri yerine 
ge�relim. İmkanlarımız doğrultusunda her türlü 
ih�yaca yanıt vermeye gayret ediyoruz. Acil 
ih�yaç  olan bölgelerde hızlı bir şekilde aksiyon 
alıp, halkımızın talebine olumlu bir şekilde yanıt 
veriyoruz. Halkımızın konfor ve mutluluğu için 
çalışmalarımıza devam edeceğiz. Hedef 1 milyon 
metrekare beton parke taşı” ifadelerini kullandı.

// Haber Merkezi

Pamukkale Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Ahmet Kutluhan başta olmak üzere, PAÜ Üst 
Yönetimi, akademik ve idari personel ile 
öğrencilerin katılımı ile Kınıklı Merkez 
Kampüs ana giriş kapısından Eğitim 
Fakültesi'ne düzenlenen Filistin'e Destek 
Yürüyüşü gerçekleştirildi.

“Davanın sahibi Hak'tır. Hak olan davada 
zafer muhakkaktır.”

Yürüyüşün ardından okunan basın 
bilgisinde şunlar ifade edildi: “365 gündür 
süregelen zulüm birinci yılını doldurdu. 7 
Ekim 2023'te Filistin topraklarında başlayan 
zulüm ve katliam bugün hâlâ aynı 
acımasızlıkla devam etmektedir. Binlerce 
çocuk, kadın, yaşlı ve genç; katil İsrail'in 
ölüm saçan bombaları altında can verdi ve 
ne yazık ki vermeye de devam ediyor. Ancak 
uluslararası toplumun topyekûn ayağa 
kalkması, bu zulmün son bulması ve 
ivedilikle “yeni bir dönemin” başlangıcının 
ilan edilmesi gerekmektedir. Batılı ülkelerin 
yalnızca “kınayarak” değil, hakiki ve samimi 
desteğini göstererek bu zulmün bitmesine 
katkı göstermesi elzemdir. Tüm dünyada; 
evlerde, okullarda, iş yerlerinde, sokaklarda 
ve meydanlarda Filistin'e daha gür bir ses 
olmak için yeni bir direnişin meşalesi 

yakılmalıdır. Bir yıldır aralıksız süren 
soykırıma karşı uluslararası sessizlik, İsrail'in 
insaniyetten uzak katliamlarını 
meşrulaştırmaktadır. Katil İsrail'in Filistin 
topraklarında yıllardır sürdürdüğü işgal ve 
zulüm son bir yılda dehşet ve vahşetini 
artırarak devam etmektedir. Kudüs'te, Gazze 
Şeridi'nde ve Batı Şeria'da masum insanların 
kanını akıtmaktan çekinmeyen bu “katil ruh”, 
insanlık onurunu ayaklar altına almaktadır. 
Hiçbir ahlaki değeri olmayan ve “devlet 
eliyle” katliamlarını gerçekleştiren İsrail, 
çocuk, kadın, yaşlı demeden saldırılarına 
günbegün artırmaktadır. Gazze'den dünyaya 
yayılan çığlıklara “sessiz cevaplar” veren 
birçok ülke, yaşanan bu vahşetin ortağı 
olduğunu âdeta ilan etmektedir. “Medeniyet 
maskesi” takmış Batılı ülkeler, insan hakları 
iddiasında bulunurken bu katliamları 
görmezden gelmekte; İsrail'i doğrudan ya da 
dolaylı yoldan korumaktadır. Filistin, 
dünyanın dört bir yanında yankılanan bir 
direnişin sembolü haline gelmiştir. Direnişten 
dirilişe bir yankı dünyaya yayılmalıdır. 
Filistin'in acısı yalnızca Filistin'in acısı olarak 
görülmemelidir. Titreyen her yürek, haykıran 
her ses Filistinli kardeşlerimizi 
yüreklendirmelidir. Bugün, Filistinli 
kardeşlerimiz için bir milat olsun, hep birlikte 

Mescid-i Aksa'nın avlusunda ümmet birliğini 
tadalım. İslam'ın sancağı altında toplanalım. 
Filistinli kardeşlerimize karşı 
yükümlülüklerimizi yerine getirmeliyiz. Katil 
İsrail'e karşı en güçlü silahımız ekonomik 
yaptırımlardır. Bu yüzden elimizdeki silahı, 
doğru kullanmalı ve boykot ürün ve 
hizmetlerini tercih etmemeliyiz. Bizler 
biliyoruz ki alternatifler oldukça az bu 
sebeple boykot edilen tüm ürün ve hizmetleri 
kendimiz üretebilecek noktaya varmalıyız. 
Çünkü onların dayandığı tek şey sömürü ve 
düzenbazlıktır. Allah Resul'ünün 
zamanındaki gibi, hakkın yanında, batılın 
karşısında duralım. Bu güçler, sadece onlara 
verdiklerimiz kadar güçlüdür! Bizler onları 
kendi silahlarıyla vuracak ve onların zulmüne 
geçit vermeyeceğiz.  Bu ses, dünyayı saran 
zulmün üzerine adaletin tokmağı gibi inecek. 
Bütün dünya Filistin'i özgür bir devlet olarak 
tanıyana kadar, bizler bu davayı haykırmaya 
devam edeceğiz. 7 Ekim son değil, aksine 
yeni bir dünyanın başlangıcıdır. Kardeşim, 
unutma ki yürüdüğün her adımda ayağına 
Kudüs'ün gücü gelir. Zafer yakındır, zafer 
inananlarındır. Bizler bir ölüp bin dirileceğiz! 
Bombalar susacak, feryatlar dinecek ve 
nehirden denize özgür Filistin var olacak! 
Üzülme! Davanın sahibi Hak'tır. Hakolan 
davada zafer muhakkaktır. Zalimler için 
yaşasın cehennem!”

Rektör Kutluhan: “İnşallah bu birlik ve 
beraberliğimiz dünyaya bir sinyal olur. Bu 
sinyal ile bu soykırım sona erer.”

Basın bildirisinin okunmasının ardından 
Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan sergi 
açılışında yaptığı konuşmada şunları 
kaydetti: “Rektör Prof. Dr. Ahmet 
Kutluhan yaptığı konuşmada şunları 
dile getirdi: “Hiçbir zaman tasvip 
etmediğimiz ve acısını 365 gündür 
çektiğimiz, Gazze şeridinde başlayan 
ve hala devam eden bir soykırımın yıl 
dönümündeyiz. İnşallah bu birlik ve 
beraberliğimiz dünyaya bir sinyal olur. 
Bu sinyal ile bu soykırım sona erer. 
Pamukkale Üniversitesi olarak bugün 
burada, Filistin ve Gazze'de 365 
gündür aralıksız devam eden bu 
soykırıma tepki verdiğimiz on dördüncü 
etkinliğimizi gerçekleştiriyoruz. Bu 
etkinliğimiz aslında 5 ay kadar önce 
Feryal Hocamız önderliğinde 

düzenlenmek için planlandı. Dedi ki Hocam 
biz resimlerle Gazze'yi analım. Bu vesileyle 
bugün düzenlediğimiz yürüyüşü de ekleyerek 
bu etkinliği gerçekleştirmek üzere burada 
toplandık. Etkinliğimize teşrifleriniz için çok 
teşekkür ediyorum. İnşallah dualarımız 
gökyüzünden Gazze'ye ulaşır ve güzel bir 
dünya için vesile olur.”

Prof. Dr. Beykal Orhun: “Türkiye'de ilk defa 
yapılan bir etkinliğe imza attık.”

Eğitim Fakültesi Fuaye Alanı'nda 
düzenlenen Gazze Katliamı adlı sergi ile ilgili 
PAÜ Eğitim Fakültesi Güzel Sanatlar Eğitimi 
Resim-İş Eğitimi Anabilim Dalı Başkanı Prof. 
Dr. Feryal Beykal Orhun şunları ifade etti: 
“Filistin'e yapılan bu zulme karşı bir nebze 
sanatla da sesimizi duyurmak istedik. Bunun 
için de Türkiye'de ilk defa yapılan bir etkinliğe 
imza attık. Yeni medya sanatında ilk defa icra 
ediliyor bu çalışma, yapay zekâ ile hem 
görseller hem müzik hem de beste gibi 
çalışma var. Hep beraber izleyip hem de 
sergimizi gezmek istiyoruz. Herkesin 
ayaklarına sağlık, teşekkür ediyorum.” Prof. 
Dr. Feryal Beykal Orhun Gazze Katliamı adlı 
serginin Eğitim Fakültesi Fuaye Alanında 7-
14 Ekim 2024 tarihleri arasında ziyarete açık 
kalacağı bilgisini de ekleyerek konuşmasını 
tamamladı.

Konuşmaların ardından Rektör Prof. Dr. 
Ahmet Kutluhan ve beraberindeki heyet, 
açılışı gerçekleştirilen Gazze Katliamı adlı 
sergiyi gezdi. //Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyesi, Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu'nun göreve başlamasından 
bu yana kent genelinde 263 bin metrekare beton parke taşı döşemesini tamamladı
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BÜYÜKŞEHİR'DE HEDEF 1 MİLYON
METREKARE BETON PARKE TAŞI

DENİZLİ  GAZZE İÇİN AYAKTA
Pamukkale Üniversitesi öğrenci toplulukları tarafından düzenlenen "Kampüsler 
Gazze İçin Ayakta" yürüyüşüne Başkan Yücel Güngör de katılım sağladı

PAÜ, GAZZE KATLİAMININ 365. GÜNÜNDE FİLİSTİN'E
DESTEK YÜRÜYÜŞÜ VE SERGİ AÇILIŞI GERÇEKLEŞTİRDİ
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) tarafından İsrail'in Filistin'e karşı başlattığı saldırıların 365. 

gününde Filistin'e Destek Yürüyüşü ve Gazze Katliamı Sergisi düzenleyerek desteğini gösterdi

SAĞLIK ALANINDA ALDIĞI PATENTLER İLE ISIF 24'E DAMGA VURDU



Güncel8 Gündem 9

Etkinlik, Kudüs ve Filistin'de yaşanan zulme 
dikkat çekmek amacıyla gerçekleştirildi.

Başkan Güngör, “Kudüs için, Filistin için 
yürekleri çarpan bu zulme sessiz kalmayan 
tüm hemşerilerimize yürekten teşekkür 
ediyoruz” dedi. Filistin halkının yaşadığı zor 
koşullara dair farkındalık yaratmanın 
önemine vurgu yaptı.

 "Seninleyiz Bağımsız Filistin" diyerek, 
Filistin halkının yanında olduğumuzu, onların 
haklı mücadelesini desteklediğimizi ve 
uluslararası dayanışmanın önemini 
vurguluyoruz. Unutulmamalıdır ki, özgür bir 
Filistin, barış içinde bir dünya için atılmış 
önemli bir adımdır.

Katil İsrail'in başlattığı soykırımda Gazzeli 

mazlumların sesi olmak, Filistin'in özgürlüğü 
için mücadele etmek hepimizin boynunun 
borcudur. Nehirden denize özgür bir Filistin 
için her zaman olduğu gibi bugün de 
ayaktayız ve mazlumların sesi olmaya 
devam edeceğiz.

Başkan Güngör ; 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 

ERDOĞAN liderliğinde mazlumların ve 
masumların yanında olduğumuzu, Terör 
devleti İsrail'in er yada geç uluslararası 
mahkemelerde yargılanıp en ağır cezayı 
alacağını söyledi 

Dünya 5 ten Büyük'tür..

//Haber Merkezi

9. Uluslararası Buluş Fuarı (ISIF'24)'e 4 patent ile 
başvuru yapan Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) ve 
Pamukkale Teknokent/TTO, 1 al�n ve 2 bronz 
madalyanın sahibi oldu.

T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Türk Patent ve 
Marka Kurumu organizatörlüğünde Dünya Fikir 
Mülkiyet Teşkila� (WIPO), Avrupa Patent Ofisi 
(EPO), ve Uluslararası Buluşçular Birliği 
Federasyonu (IFIA), Türkiye Teknoloji Takımı, 
TÜRKSMD ve Virtualinn partnerliğinde 
gerçekleş�rilen Türkiye'nin gelişimine değer 
katacak; buluş, AR-GE ve inovasyon faaliyetleri, 
ulusal ve uluslararası ka�lımcılar ile bu yıl 9. kez 
kapılarını bilime aç�. Geç�ğimiz yıllarda olduğu 
gibi yine TEKNOFEST kapsamında düzenlenen 
ISIF24'e bu yıl toplam 354 buluş ka�ldı. ISIF24'e 4 

patent ile ka�lan PAÜ ve Pamukkale 
Teknokent/TTO, 1 al�n, 2 bronz madalyanın 
sahibi oldu.

“Renk Değiş�ren Radyoak�f Zırh” Adlı Buluş 
Al�n Madalya Ge�rdi

PAÜ Teknoloji Fakültesi Biyomedikal 
Mühendisliği Bölümü Öğre�m Üyesi Prof. Dr. 
Ahmet Koluman ve İleri Teknoloji Uygulama ve 
Araş�rma Merkezi Öğr. Gör. Duygu Takanoğlu 
Bulut'un geliş�rdikleri “Renk Değiş�ren 
Radyoak�f Zırh” isimli buluş al�n madalyanın 
sahibi oldu. Kullanıcıyı radyasyona karşı korumak 
ve maruz kalınan radyasyon seviyesine göre farklı 
renklere bürünerek radyasyon seviyesinin 
ölçülmesi için kullanılabilen renk değiş�ren 
radyoak�f zırh ile ilgili bubuluşun öne çıkan 

özelliği ise, giysinin dış yüzeyini saran ve 
radyasyonu emerek radyasyonun yoğunluğu ile 
doğru oran�lı şekilde artan ısıya dönüştüren 
Bismuth-tungsten nanofiber katman olduğu 
bilgisi paylaşıldı.

“Cronobacter Sakazakii'nin Hızlı Tespi� için 
Kaşık Test Ki�” İsimli Buluş Bronz Madalya Ge�rdi

PAÜ öğrencileri; Buse Melek Olgaç, Doğa 
Tutulmaz ve Prof. Dr. Ahmet Koluman tara�ndan 
geliş�rilen “Cronobacter Sakazakii'nin Hızlı Tespi� 
için Kaşık Test Ki�” isimli buluş da ISIF24'te bronz 
madalyanın sahibi oldu. Birçok yaş grubunda 
farklı enfeksiyonlara neden olan Cronobacter 
sakazakii patojeninin tespi� için bir hızlı kaşık test 
ki� olanbuluşun, özellikle bebek mamalarında 
Cronobacter Sakazakii'nin tespi� için bebek 
ebeveynleri gibi laboratuvar deneyimi olmayanlar 
tara�ndan kolayca kullanılabileceğinin, içindeki 
test çubuğunun değiş�rilmesi sayesinde çevre 
kirliliğinin önüne geçen taşınabilir bir hızlı tespit 
ki� olduğu belir�ldi.

“Parabiyo�k, Simbiyo�k veya Postbiyo�klerden 
Elektrospinning Yöntemi ile NanolifEldesi” Adlı 
Buluş Bronz Madalya Ge�rdi

PAÜ öğrencisi Aleyna Sure Öztürk ve Prof. Dr. 
Ahmet Koluman tara�ndan geliş�rilen 
“Parabiyo�k, Simbiyo�k veya Postbiyo�klerden 
Elektrospinning Yöntemi ile NanolifEldesi” isimli 
patent, ISIF24'te bronz madalyanın sahibi oldu. 
Buluşun, akut ve kronik yaraların iyileşme 
sürecini hızlandırmak, kolaylaş�rmak için 
an�mikrobiyal özellik gösteren ve elektrolif çekim 
yöntemi ile elde edilecek, yara iyileşmesine 
doğrudan etki eden ve hızlandıran parabiyo�k, 
simbiyo�k veya postbiyo�klerden 
elektrospinning yöntemi ile nanolifeldesi ile ilgili 
olduğu bilgisi paylaşıldı.

Pamukkale Üniversitesi hak sahipliğinde 
yarışmaya ka�lan bir diğer buluş ise, “Çok 
Fonksiyonlu Rumen Bolusu Sistemi” adlı buluş 
oldu. // Haber Merkezi

  Acil ih�yaç olan mahallelere beton parke taşı 
döşeme işleminin devam edeceğini belirten 
Başkan Çavuşoğlu, “Hedef 1 milyon metrekare 
beton parke taşı” dedi. 

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu'nun göreve gelir gelmez 19 ilçe ve 
bağlı mahallelerinde ih�yaç olan bölgelerde 
başla�ğı beton parke taşı döşemesi tüm hızıyla 
sürüyor. Bu kapsamda 1 Nisan'dan bu yana kent 

genelinde 263 bin metrekare beton parke taşı 
döşeme işlemlerinin tamamlandığı ifade edildi. 
Denizli Büyükşehir Belediyesinin kısa süre 
içerisinde ih�yaç olan mahalle ve bölgelere 
ya�rımlarının süreceği ve 2025'in ilk çeyreğine 
dek 1 milyon metrekare beton parke taşı döşeme 
işleminin tamamlanacağı kaydedildi. 

Halkımızın konfor ve mutluluğu için…

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu Denizli halkının daha rahat, mutlu ve 
huzurlu bir yaşam sürmesi için her alanda gayret 
e�klerini ifade ederek, acil ih�yaç olan yerlerde 
beton kilit parke taşı döşemelerinin hız kesmeden 
sürdüğüne dikka� çek�. Başkan Çavuşoğlu, 
vatandaşların istek ve ih�yaçları doğrultusunda 
gece gündüz demeden çalış�klarını ifade ederek, 
“İs�yoruz ki şehrimizin her köşesinde halkımızın 

neye ih�yacı varsa koşalım ve o talepleri yerine 
ge�relim. İmkanlarımız doğrultusunda her türlü 
ih�yaca yanıt vermeye gayret ediyoruz. Acil 
ih�yaç  olan bölgelerde hızlı bir şekilde aksiyon 
alıp, halkımızın talebine olumlu bir şekilde yanıt 
veriyoruz. Halkımızın konfor ve mutluluğu için 
çalışmalarımıza devam edeceğiz. Hedef 1 milyon 
metrekare beton parke taşı” ifadelerini kullandı.

// Haber Merkezi

Pamukkale Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Ahmet Kutluhan başta olmak üzere, PAÜ Üst 
Yönetimi, akademik ve idari personel ile 
öğrencilerin katılımı ile Kınıklı Merkez 
Kampüs ana giriş kapısından Eğitim 
Fakültesi'ne düzenlenen Filistin'e Destek 
Yürüyüşü gerçekleştirildi.

“Davanın sahibi Hak'tır. Hak olan davada 
zafer muhakkaktır.”

Yürüyüşün ardından okunan basın 
bilgisinde şunlar ifade edildi: “365 gündür 
süregelen zulüm birinci yılını doldurdu. 7 
Ekim 2023'te Filistin topraklarında başlayan 
zulüm ve katliam bugün hâlâ aynı 
acımasızlıkla devam etmektedir. Binlerce 
çocuk, kadın, yaşlı ve genç; katil İsrail'in 
ölüm saçan bombaları altında can verdi ve 
ne yazık ki vermeye de devam ediyor. Ancak 
uluslararası toplumun topyekûn ayağa 
kalkması, bu zulmün son bulması ve 
ivedilikle “yeni bir dönemin” başlangıcının 
ilan edilmesi gerekmektedir. Batılı ülkelerin 
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yakılmalıdır. Bir yıldır aralıksız süren 
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kardeşlerimiz için bir milat olsun, hep birlikte 

Mescid-i Aksa'nın avlusunda ümmet birliğini 
tadalım. İslam'ın sancağı altında toplanalım. 
Filistinli kardeşlerimize karşı 
yükümlülüklerimizi yerine getirmeliyiz. Katil 
İsrail'e karşı en güçlü silahımız ekonomik 
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Rektör Kutluhan: “İnşallah bu birlik ve 
beraberliğimiz dünyaya bir sinyal olur. Bu 
sinyal ile bu soykırım sona erer.”

Basın bildirisinin okunmasının ardından 
Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan sergi 
açılışında yaptığı konuşmada şunları 
kaydetti: “Rektör Prof. Dr. Ahmet 
Kutluhan yaptığı konuşmada şunları 
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Bu sinyal ile bu soykırım sona erer. 
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soykırıma tepki verdiğimiz on dördüncü 
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etkinliğimiz aslında 5 ay kadar önce 
Feryal Hocamız önderliğinde 

düzenlenmek için planlandı. Dedi ki Hocam 
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gökyüzünden Gazze'ye ulaşır ve güzel bir 
dünya için vesile olur.”

Prof. Dr. Beykal Orhun: “Türkiye'de ilk defa 
yapılan bir etkinliğe imza attık.”
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PAÜ Eğitim Fakültesi Güzel Sanatlar Eğitimi 
Resim-İş Eğitimi Anabilim Dalı Başkanı Prof. 
Dr. Feryal Beykal Orhun şunları ifade etti: 
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sanatla da sesimizi duyurmak istedik. Bunun 
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Konuşmaların ardından Rektör Prof. Dr. 
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açılışı gerçekleştirilen Gazze Katliamı adlı 
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Denizli Büyükşehir Belediyesi, Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu'nun göreve başlamasından 
bu yana kent genelinde 263 bin metrekare beton parke taşı döşemesini tamamladı

SİYASİ GAZETE                        10 EKİM 2024 PERŞEMBE SİYASİ GAZETE                        10 EKİM 2024 PERŞEMBE

BÜYÜKŞEHİR'DE HEDEF 1 MİLYON
METREKARE BETON PARKE TAŞI

DENİZLİ  GAZZE İÇİN AYAKTA
Pamukkale Üniversitesi öğrenci toplulukları tarafından düzenlenen "Kampüsler 
Gazze İçin Ayakta" yürüyüşüne Başkan Yücel Güngör de katılım sağladı

PAÜ, GAZZE KATLİAMININ 365. GÜNÜNDE FİLİSTİN'E
DESTEK YÜRÜYÜŞÜ VE SERGİ AÇILIŞI GERÇEKLEŞTİRDİ
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) tarafından İsrail'in Filistin'e karşı başlattığı saldırıların 365. 

gününde Filistin'e Destek Yürüyüşü ve Gazze Katliamı Sergisi düzenleyerek desteğini gösterdi

SAĞLIK ALANINDA ALDIĞI PATENTLER İLE ISIF 24'E DAMGA VURDU



Güncel10

Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu söz verdiği 
üre�cilerin kalkınmasına 
destek olmak için 
çalışmalarını sürdürüyor. 
Büyükşehir Belediyesi, 
Kale ilçesi Gökçeören 
Mahallesinde büyükbaş 
hayvanlarda görülen 
mas�t hastalığına karşı 
hayata geçirdiği aşılama 
projesinde 600 büyükbaş 
hayvanın ilk doz aşı 
uygulamasına başladı. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi, büyükbaş 
hayvanlarda görülen mas�t hastalığına karşı 
başla�ğı aşılama projesinde Kale ilçesi 
Gökçeören Mahallesi'nde yer alan 600 büyükbaş 
hayvanın ilk doz aşı uygulamasına başladı. Denizli 

Büyükşehir Belediyesi, Kale ilçesi Gökçeören 
Mahallesi'ndeki büyükbaş hayvanlarda görülen 
mas�t hastalığına karşı hayata geçirdiği “Mas�t 
Hastalığı Enfeksiyonuna Karşı Koruma Amaçlı 
İnak�f Aşılama Projesi” kapsamında Kale ilçesi 
Gökçeören Mahallesi'nde toplam 600 büyükbaş 
hayvanın ilk doz aşılarına başladı. Görevli ziraat 
mühendisleri ve veterinerlerin yerinde 
gerçekleş�rdiği aşılama uygulamasından besiciler 
büyük bir memnuniyet duyarken, ikinci doz aşının 
2 ha�a sonra gerçekleş�rileceği ifade edildi. 

Besiciler memnun

Besici Raşit Bütün yapılan aşı uygulamasından 
çok memnun kaldıklarını ifade ederek, bu 

desteğin verilmesinden dolayı büyük bir mutluluk 
duyduklarını kayde�.

Besici Süleyman Meydan, yapılan aşının çok iyi 
bir destek olduğunu ve aşının yapılmasını 
sağlayan Büyükşehir Belediyesine teşekkürlerini 
ile�.

Besici Fa�ma Hilal Eser ise,  hayvanların sağlığı 
açısından yapılan çalışmayı güzel bulduğunu 
belirterek, kendilerine bu desteği sunan Denizli 
Büyükşehir Belediyesine sonsuz teşekkürlerini 
ile�.

“Besicilerimizin her zaman yanındayız”

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Denizli'nin dört bir tara�nda 
üre�cilerin talep ve ih�yaçları doğrultusunda 
gayret e�klerini, Büyükşehir Belediyesi olarak 
çalışmalara aralıksız devam edeceklerini belir�. 
Başkan Çavuşoğlu, “Üre�cimizin derdine derman 
olmak için çalışıyoruz. 600 büyükbaş hayvanın ilk 
doz aşıları yapıldı. Üre�me katkımız olsun, 
insanlarımız mutlu olsun is�yoruz. Üre�cimize 
destek olmaya devam edeceğiz. Besicilerimizin 
her zaman yanındayız” dedi.

 // Haber Merkezi

Geri dönüşü olmayan 
hibe kredinizi firmamıza 
başvurarak alabilirsiniz...  desteği%70
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Hazırlayan: Serap SofuluDenizli’nin ünlülerini sizinle paylaşmak istedik. Soru alanı kısıtlı olduğu için detaylı soru soramıyoruz en azından insanlarda merak uyandırıp araştırarak Denizli ünlüleri hakkında bilgi edinmelerini amaçlıyoruz.
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1894 yılında merkez ilçenin Hallaçlar 
köyünde doğmuştur. Öğretmen 
okulunu bitirmiş, Denizli İl Genel 
Meclisi ve daimi encümen 
üyeliklerinde bulunmuş, Kuvay-i 
Milliye zamanında ve Kurtuluş 
Savaşı'nda düşman cephesinde 
casusluk yapmış, altıncı devrede 
TBMM'inde Denizli Milletvekili olarak 
hizmet görmüştür. Pamukkale suları, 
Laodikya ve Denizli tarihi üzerinde 
eserler vermiştir.

BÜYÜKŞEHİR MASTİT HASTALIĞIYLA MÜCADELE EDİYOR
600 büyükbaş hayvanın ilk doz aşıları yapılıyor

81 il Valiliği ile eş zamanlı olarak İçişleri 
Bakan Yardımcımız Sayın Mehmet 
Aktaş'ın başkanlığında gerçekleştirilen 
toplantıya; Valimiz Ömer Faruk Coşkun, 
Vali Yardımcısı Baha Başçelik, İl Afet ve 
Acil Durum Müdürü Yıldız Tosun ve ilgili 
kurum müdürleri katıldı.

Afet Yönetim Sürecinin 3 önemli ana 
evresi vardır. Bunlar Afet Öncesi, Afet 
Sırası ve Afet Sonrası şeklinde 
adlandırılmaktadır. Bunlardan afet 
öncesinde mevcut riskleri tespit ederek, 
ona göre önlem alınmadıktan sonra, afet 
sırasındaki ve afet sonrasındaki yönetim 
sürecinde başarılı olmak neredeyse 
imkansız hale gelmektedir. Bu nedenle 
81 ilimizde İl Afet Risk Azaltma Planları 
hazırlanırken ilimizin öncelikli afet türleri 
ve riskleri belirlenerek, çeşitli eylemler 
olarak tanımlanmış ve bu eylemlerin 
gerçekleştirilmesinden sorumlu ana 
çözüm ortağı ve destek çözüm ortağı 
kurumlar belirlenmiştir.

Denizli İlimizde ise İçişleri Bakanlığı 
Afet ve Acil Durum Yönetimi 
Başkanlığının 29.12.2020 tarih, 181896 

(2020/2) sayılı “İl Afet Risk Azaltma 
Planının (İRAP) Hazırlanması” Genelgesi 
kapsamında Denizli İl Afet Risk Azaltma 
Planı (İRAP) hazırlanarak yürürlüğe 
konulmuştur. Bu Plandaki ana başlıklar;

1) Deprem 

2) Kütle Hareketleri (Heyelan, Kaya 
Düşmesi) 

3) Meteorolojik ve İklim Değişikliği 
Kaynaklı Afetler (Taşkın/Sel/Kuraklık) 

4) Yangın (Orman Yangınları/Kentsel 
Yangınlar) 

olarak belirlenmiştir. Planda 4 Amaç, 17 
Hedef ve 410 Eylem bulunmaktadır. 

Çeşitli kurum ve kuruluşlara görev 
olarak tanımlanan bu eylemlerin 
gerçekleşme durumu yıl içerisinde 
yapılan İzleme ve Değerlendirme 
Komisyonu çalışmaları ve Değerlendirme 
Kurulu Toplantıları ile takip edilmektedir. 
Bugün Valiliğimizde 2024 yılı İzleme 
Değerlendirme Komisyonu Toplantısı 
gerçekleştirilmiştir.

Denizli İl Afet Risk Azaltma Planında 
(İRAP) toplam 46 sorumlu 

kurum/kuruluş, 62 adet Destekleyici 
Kurum/Kuruluş yer almaktadır. 

İl Afet Risk Azaltma Planındaki eylemler 
gerçekleştirilerek gündemden 
düşürüldükçe, zaman içerisinde ilimizin 
afetselliği de o oranda azalacaktır. Bu 
vesileyle bugüne kadar yaşanan çeşitli 
afetlerde hayatını kaybeden 

vatandaşlarımıza Allah'tan rahmet 
diliyorum. Unutulmamalıdır ki; afetleri 
önlemeye yönelik olarak afet öncesinde 
harcanacak 1 liralık kaynak, bizleri afete 
maruz kaldığımızda uğrayacağımız 15 
liralık zarardan kurtarmaktadır.

//Haber Merkezi

İL AFET RİSK AZALTMA PLANI (İRAP) TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Uluslararası Afet Risklerinin Azal�lması Günü kapsamında düzenlenen İl Afet Risk Azaltma 
Planı (İRAP) Değerlendirme Konulu Video Konferans toplan�sı gerçekleş�rildi



Güncel10

Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu söz verdiği 
üre�cilerin kalkınmasına 
destek olmak için 
çalışmalarını sürdürüyor. 
Büyükşehir Belediyesi, 
Kale ilçesi Gökçeören 
Mahallesinde büyükbaş 
hayvanlarda görülen 
mas�t hastalığına karşı 
hayata geçirdiği aşılama 
projesinde 600 büyükbaş 
hayvanın ilk doz aşı 
uygulamasına başladı. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi, büyükbaş 
hayvanlarda görülen mas�t hastalığına karşı 
başla�ğı aşılama projesinde Kale ilçesi 
Gökçeören Mahallesi'nde yer alan 600 büyükbaş 
hayvanın ilk doz aşı uygulamasına başladı. Denizli 

Büyükşehir Belediyesi, Kale ilçesi Gökçeören 
Mahallesi'ndeki büyükbaş hayvanlarda görülen 
mas�t hastalığına karşı hayata geçirdiği “Mas�t 
Hastalığı Enfeksiyonuna Karşı Koruma Amaçlı 
İnak�f Aşılama Projesi” kapsamında Kale ilçesi 
Gökçeören Mahallesi'nde toplam 600 büyükbaş 
hayvanın ilk doz aşılarına başladı. Görevli ziraat 
mühendisleri ve veterinerlerin yerinde 
gerçekleş�rdiği aşılama uygulamasından besiciler 
büyük bir memnuniyet duyarken, ikinci doz aşının 
2 ha�a sonra gerçekleş�rileceği ifade edildi. 

Besiciler memnun

Besici Raşit Bütün yapılan aşı uygulamasından 
çok memnun kaldıklarını ifade ederek, bu 

desteğin verilmesinden dolayı büyük bir mutluluk 
duyduklarını kayde�.

Besici Süleyman Meydan, yapılan aşının çok iyi 
bir destek olduğunu ve aşının yapılmasını 
sağlayan Büyükşehir Belediyesine teşekkürlerini 
ile�.

Besici Fa�ma Hilal Eser ise,  hayvanların sağlığı 
açısından yapılan çalışmayı güzel bulduğunu 
belirterek, kendilerine bu desteği sunan Denizli 
Büyükşehir Belediyesine sonsuz teşekkürlerini 
ile�.

“Besicilerimizin her zaman yanındayız”

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Denizli'nin dört bir tara�nda 
üre�cilerin talep ve ih�yaçları doğrultusunda 
gayret e�klerini, Büyükşehir Belediyesi olarak 
çalışmalara aralıksız devam edeceklerini belir�. 
Başkan Çavuşoğlu, “Üre�cimizin derdine derman 
olmak için çalışıyoruz. 600 büyükbaş hayvanın ilk 
doz aşıları yapıldı. Üre�me katkımız olsun, 
insanlarımız mutlu olsun is�yoruz. Üre�cimize 
destek olmaya devam edeceğiz. Besicilerimizin 
her zaman yanındayız” dedi.

 // Haber Merkezi

Geri dönüşü olmayan 
hibe kredinizi firmamıza 
başvurarak alabilirsiniz...  desteği%70

 ’e varan
HİBE

Saray Mh.Cumhuriyet Cd. No:57/1  Çivril / Denizli

Tel: 0258 713 66 06 0534 965 85 18

TAM DESTEK, KESİN SONUÇ

Vergi Dairesi Kamer Market Karşısı

Gsm:0.534 708 21 79
0.553 853 80 00

EN UYGUN
TRAFİK

SİGORTASIMCT

Hazırlayan: Serap SofuluDenizli’nin ünlülerini sizinle paylaşmak istedik. Soru alanı kısıtlı olduğu için detaylı soru soramıyoruz en azından insanlarda merak uyandırıp araştırarak Denizli ünlüleri hakkında bilgi edinmelerini amaçlıyoruz.
SİYASİ GAZETE                        10 EKİM 2024 PERŞEMBE SİYASİ GAZETE                        10 EKİM 2024 PERŞEMBE

1894 yılında merkez ilçenin Hallaçlar 
köyünde doğmuştur. Öğretmen 
okulunu bitirmiş, Denizli İl Genel 
Meclisi ve daimi encümen 
üyeliklerinde bulunmuş, Kuvay-i 
Milliye zamanında ve Kurtuluş 
Savaşı'nda düşman cephesinde 
casusluk yapmış, altıncı devrede 
TBMM'inde Denizli Milletvekili olarak 
hizmet görmüştür. Pamukkale suları, 
Laodikya ve Denizli tarihi üzerinde 
eserler vermiştir.

BÜYÜKŞEHİR MASTİT HASTALIĞIYLA MÜCADELE EDİYOR
600 büyükbaş hayvanın ilk doz aşıları yapılıyor

81 il Valiliği ile eş zamanlı olarak İçişleri 
Bakan Yardımcımız Sayın Mehmet 
Aktaş'ın başkanlığında gerçekleştirilen 
toplantıya; Valimiz Ömer Faruk Coşkun, 
Vali Yardımcısı Baha Başçelik, İl Afet ve 
Acil Durum Müdürü Yıldız Tosun ve ilgili 
kurum müdürleri katıldı.

Afet Yönetim Sürecinin 3 önemli ana 
evresi vardır. Bunlar Afet Öncesi, Afet 
Sırası ve Afet Sonrası şeklinde 
adlandırılmaktadır. Bunlardan afet 
öncesinde mevcut riskleri tespit ederek, 
ona göre önlem alınmadıktan sonra, afet 
sırasındaki ve afet sonrasındaki yönetim 
sürecinde başarılı olmak neredeyse 
imkansız hale gelmektedir. Bu nedenle 
81 ilimizde İl Afet Risk Azaltma Planları 
hazırlanırken ilimizin öncelikli afet türleri 
ve riskleri belirlenerek, çeşitli eylemler 
olarak tanımlanmış ve bu eylemlerin 
gerçekleştirilmesinden sorumlu ana 
çözüm ortağı ve destek çözüm ortağı 
kurumlar belirlenmiştir.

Denizli İlimizde ise İçişleri Bakanlığı 
Afet ve Acil Durum Yönetimi 
Başkanlığının 29.12.2020 tarih, 181896 

(2020/2) sayılı “İl Afet Risk Azaltma 
Planının (İRAP) Hazırlanması” Genelgesi 
kapsamında Denizli İl Afet Risk Azaltma 
Planı (İRAP) hazırlanarak yürürlüğe 
konulmuştur. Bu Plandaki ana başlıklar;

1) Deprem 

2) Kütle Hareketleri (Heyelan, Kaya 
Düşmesi) 

3) Meteorolojik ve İklim Değişikliği 
Kaynaklı Afetler (Taşkın/Sel/Kuraklık) 

4) Yangın (Orman Yangınları/Kentsel 
Yangınlar) 

olarak belirlenmiştir. Planda 4 Amaç, 17 
Hedef ve 410 Eylem bulunmaktadır. 

Çeşitli kurum ve kuruluşlara görev 
olarak tanımlanan bu eylemlerin 
gerçekleşme durumu yıl içerisinde 
yapılan İzleme ve Değerlendirme 
Komisyonu çalışmaları ve Değerlendirme 
Kurulu Toplantıları ile takip edilmektedir. 
Bugün Valiliğimizde 2024 yılı İzleme 
Değerlendirme Komisyonu Toplantısı 
gerçekleştirilmiştir.

Denizli İl Afet Risk Azaltma Planında 
(İRAP) toplam 46 sorumlu 

kurum/kuruluş, 62 adet Destekleyici 
Kurum/Kuruluş yer almaktadır. 

İl Afet Risk Azaltma Planındaki eylemler 
gerçekleştirilerek gündemden 
düşürüldükçe, zaman içerisinde ilimizin 
afetselliği de o oranda azalacaktır. Bu 
vesileyle bugüne kadar yaşanan çeşitli 
afetlerde hayatını kaybeden 

vatandaşlarımıza Allah'tan rahmet 
diliyorum. Unutulmamalıdır ki; afetleri 
önlemeye yönelik olarak afet öncesinde 
harcanacak 1 liralık kaynak, bizleri afete 
maruz kaldığımızda uğrayacağımız 15 
liralık zarardan kurtarmaktadır.

//Haber Merkezi

İL AFET RİSK AZALTMA PLANI (İRAP) TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Uluslararası Afet Risklerinin Azal�lması Günü kapsamında düzenlenen İl Afet Risk Azaltma 
Planı (İRAP) Değerlendirme Konulu Video Konferans toplan�sı gerçekleş�rildi
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